


Stavovi izneseni u tekstovima ne odražavaju nužno stavove uredništva ili izdavača. NARKO-NE ne snosi 
odgovornost za tačnost podataka navedenih u izjavama sagovornika i sagovornica. Fotografije ne 
korespondiraju s osobama, projektima i aktivnostima koje se spominju u tekstu.

Dvadeset godina je iza nas, a svaka godina nas veže 
za posebne uspomene, događaje, drage ljude…
Zajedno smo rasli, smijali se, družili i volontirali.
Zaplovi i ti morima sjećanja i upiši svoje uspomene.

Tvoj NARKO-NE!

NARKO-NE 
spomenar



Almina Šatrović 
Edin Kopić
Jovana Đurić 
Bruno Grebenar
Alma Strika
Lea Letić
Ileana Šnur- Muratagić
Jasmila Talić-Kujundžić
Jasmina Ejubović
Amila Ibrahimović 
Martina Herceg 
Melvisa Miskić
Ademir Duraković
Sanela Šehić
Edna Dragunić-Husić 
Irna Šehović 
Amina Šehović
Lamija Omerović 
Hana Maljević
Ana Fejzić
Selma Hamedović 
Amra Dulić
Naida Solak
Semir Šehić 
Elma Selmanović
Lamija Serhatlija 
Sukejna Imamović
Džejna Čizmo
Amir Berbić
Aldina Delanović
Ammar Grabić
Naira Jusufović
Semina Nišić 
Nevena Gluhović
Selma Fočo
Jalal Romano
Amina Čajić 
Kerima Delibašić

U naš spomenar su 
se upisali:

Vildana Hasanagić 
Amina Mahmić
Amela Nevaljalović
Lejla Džaferagić 
Katarina Jakić 
Ernad Mahmić
Nermana Suša
Ajsela Kučinar 
Ela Vrana
Fedžra Šibalić 
Omar Hujdur
Lejla Bašić Hrnjić
Amina Adrović
Kanita Buljubašić 
Sanja Milanović 
Ilvana Đešević
Dajana Rikanovic
Sarah Purić
Lejla Mušanović 
Anida Aletić
Ajna Jusić
Jovana Perović
Erma Andrić
Lejla Buljina
Matija Krivošić
Emira Rahmanović
Sunita Koristović
Emina Džehverović
Adnan Alikadić
Jelena Močević
Tarik Smailbegović
Tijana Vujinović
Aldijana Islamagić
Halida Duraković
Irena Fišić
Tarik Kovač
Suljo Ćorsulić
Aljoša Lješić

Erna Medin 
Jadranka Ćosić
Nejla Ćatić
Neira Serhatlija
Elvedina Ferhatbegović
Danijela Marković (Prkić)
Nerma Daut-Bajramović
Naida Vrabac
Luka Gabrić
Ivan Kutleša 
Emily Šoljić 
Adna Hindija
Samir Selimović 
S. Magdalena Schildknecht
Dajana Mišković - Rizvanović
Amra Fazlić
Zerina Vesnić
Irvana Hrustić
Behija Durić
Asja Hindić
Sonja Pavlović
Emira Beganović
Ana Gabrić
Aleksandar Vidović
Elma Nuhić
Dajana Knežević
Kanita Zaimović
Barbara Kustura
Filip Matić 

Marko Mirković
Lejla Ibrulj-Čavkušić
Irma Avdić
Alena Lenka  Velagić
Nataša Marković
Kenan Kajtazović
Melita Husagić
Amina Lulić 
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Almina Šatrović

Duppo

Volonterka, saradnica

Sestra Magdalena, 
hiljadu je razloga

Cjelonoćno pripremanje prve velike 
konferencije NN 

Mnogo ih je. Neki od njih su Tarik 
Smailbegović, Tamara Mišković, Aida 
Brdar, Aida Šehagić, Andrea Mijatović, 
Alma Hadžiskakić, fra. Stipan, Mirela 
Šuman, Ileana Šnur, Nerma Daut, i 
mnogi mnogi drugi

Jako puno, cjeloživotno 
znanje i iskustvo. 

Sarajevo, Bosna
i Hercegovina

“Život piše najljepše priče, ali 
samo ako ih zaista živimo!”

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)? Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Edin Kopić
Volonterski i prijateljski 

Andrea Mijatović. Uvijek 
je znala izgovoriti pravu 
rečenicu i na pravi način. 
Posebna osoba u svakom 
smislu.

Eh, ovo je već teš
ko pitanje. 

Definitivno mi je o
stala u sjećanju 

situacija kada sam
 od sunca mislio 

da je semafor.  
Bio je to poseban

 i jedinstven 

projekat (samo jed
nu godinu se 

održao, ali bio je 
poseban) i mislim 

da je doprinio NA
RKO-NE-u puno 

više nego što mnog
i misle.

Ima ih baš puno. Neira 
Serhatlija jedna od mnogih 

Želim vam da nastavite rasti, educirati se i educirati 
sve oko sebe. NARKO-NE treba ovom društvu, kolektiv 
NARKO-NE-a treba ovom društvu. Nadam se da ćemo se 
uskoro družiti

Pronašao sam drugu porodicu 
u trenutku kada mi je najviše 
trebala. Nisam mogao ni 
pomisliti da ću nakon 13 
godina sa ovakvim ponosom 
pričati da sam bio i da sam 
još uvijek dio NARKO-NE 
porodice.

Ilijaš, Bosna i Hercegovina

Uz NARKO-NE sam odrastao 
i izrastao u osobu koja 
cijeni prijateljstvo i 
poznanstvo, u osobu koja u 
ljudima traži ono najbolje. U 
svakom trenutku pokušavam 
misliti i raditi pozitivno. 
Volio bih da svaka mlada 
osoba osjeti kako je biti 
dio grupe, dio porodice. 
Kako je to kada te drugi 
poštuju i gledaju ono 
najbolje u tebi.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Jovana Đurić

Doosta ljudi: Andreu najviše jer je bila 
sa nama, Dajanu, Tarika, Zlaju, Jasmilu 
(od nadređenih). Od dopisnika mnogo 
njih i još uvijek se pratimo. 

Samo to što sam primljena u 
dopisnike. Ispočetka na to nisam 
gledala kao na veliku stvar, dok nisam 
shvatila koliko je ljudi bilo prijavljeno. 

NARKO-NE ću uvijek pamtiti kao svog 
životnog saputnika. Najdraže mi je kad 
vidim da sam prve tekstove potpisivala 
kao gimnazijalac, kasnije kao student 
i na kraju kao diplomirani psiholog i 
student master studija. NARKO-NE 
najviše svjedoči mom rastu i razvoju i još 
uvijek se smatram dijelom te priče. 

Kad je Zlaja, tadašnji urednik, 
uslijed burne noći zaboravio poklon 
koji sam dobila povodom nečega 
(mislim da je tekst bio nagrađen ali 
se više ne sjećam). 

Baš spomenuh da smo ostali koliko-
toliko u kontaktu, naročito generacija 
u kojoj sam započela kao dopisnik. 
Pratimo se redovno, naročito sve velike 
događaje u životima. 

Da vjerujem sebi i onome što sam 
napisala. Od toga da su se članci 
pisali po nekoliko dana i ispravljali 
bjesomučno do slanja - do toga da 
samo sjednem, napišem šta imam i 
pošaljem. 

Dopisnik za časopis Preventeen

Ponovo u Bosni, u Doboju. 
Kad god ste tu javite se. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?



Bruno Grebenar

Prestanak svih 
aktivnosti, naprasno. 

Višegodišnji volonter, vršnjački 
i omladinski lider. Projekti: 
Interkulturalne kreativne 
sedmice/tjedni (IKS), Coaching, 
Dnevni centar...

Može više osoba? :) sestra 
Magdalena, Andrea 
Mijatović, Tarik Kovač, 
Ana Gabrić, Amina 
Lulić, Aida Brdar, Lenka, 
Amir.... 

Svaki susret volontera iz 
različitih projekata bilo je 
zanimljivo i posebno iskustvo. 
Ali posebno bih izdvojio 
devetodnevno studijsko 
putovanje u Švicarsku pod 
Andreinom pratnjom 
   :D 

Ana Gabrić, Tarik 
Kovač, Amina Lulić...

Odrastao sam uz NARKO-NE. Izdvojio bih ekološku osviještenost. Na nju sam posebno ponosan. 

Jajce, Bosna i Hercegovina

Poruka može biti jako duga. Prije 
svega, čestitam na 20 godina i 
stoga, poručujem dragim mojim 
NN-ovcima da pogledaju unatrag 
i da, ipak, ostave za budućnost 
ponešto što je bilo dobro. Iskreno, 
gubi se duh volonterizma u ovoj 
organizaciji koju smo gradili srcem 
i dušom. 
Srdačno vas pozdravljam iz 
kraljevskog grada Jajca. :) 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)? Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Alma Strika Volonterski, Časopis Preventeen

Ekipa Azra, Lejla, Slađan, 
Dalibor, Sara, Barbara, 
Aleksandar...

Kada smo pili jutarnju kafu 
i čekali da nas se pozove 
na prvu radionicu, iako samo 
imali agendu i tako kasnili 
pola sata.

Azra Berbić

Želim da i narednih godina 
usrećujete mlade!

Poklon od uredništva, 
knjiga Aleksandra Hemona.

Sarajevo, Bosna 
i Hercegovina

Upotreba gendera u jeziku

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Lea Letić

Sanela, Tarik, Alma, Tamara...

Kad sam vidjela da je 
prošlo 20 godina

Samo nastavite još 20+20+20+20, i drago 

mi je što sam još uvijek tu negdje

Baš jedno od javljanja na telefon....
gdje sam umjesto DROGA TAČKA TEL 
IZVOLITE... REKLA DROGA TEL 
TAČKA I SVI SMO SE GROHOTOM 
NASMIJALI

Sa svima gore navedenim

Odgovornost, i empatija...što 
me i dan danas nosi...

Volonter projekat- DROGA.TEL

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Ileana Šnur-Muratagić

Uz puno učenja, puno zabave, zezanja 
i sticanje prijatelja  (toliko puno 
prijatelja/ica to mi je neočekivano) za 
cijeli život :)

Kao volonter i kao saradnik, i 
sada uposlenik.

Naravno sestru Magdalenu 
najviše bih izdvojila, jer je 
uticala na moj život, na 
usvajanje osnovnih vrijednosti i 
principa o prevenciji ovisnosti 
i zdravom načinu života ali 
i radu na sebi, promjeni 
stava, jačanju samopouzdanja 
i učenju o sebi i prihvatanju 
drugih i drugačijih. 

Bilo je jako puno smiješnih situacija, 
teško je izdvojiti. Možda najviše na 
početku smijanje o načinu rada s kojim 
sam se susrela prvi put npr. podjela 
flomastera, flipcharta u autobusu i rad 
na jednom dijelu predstave kako smo se 
tome smijali, ali za timski rad pokazalo 
se super :)

Tamara Mišković, Tarik 
Smailbegović, Sanela Pekić, 
Mirela Šuman, Almina Šatrović

Mnogo toga. Najviše, kao što sam 
već spomenula, način rada, pristup 
u prevenciji ovisnosti, učenje i rast 
kroz lično iskustvo, usvajanje zdravih 
životnih navika i prenošenje na svoju 
porodicu.

Sarajevo, Bosna i HercegovinaNastaviti voditi se Misijom i Vizijom NARKO-NE 
u cilju boljeg i zdravijeg društva u BiH.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Jasmila Talić-Kujundžić

To da je Preventeen naglo 
prestao s radom poslije 
toliko godina. Pandemija 
nije povoljno pogodovala 
nažalost, sve se i završilo 
te 2020. godine.

Saradnica u projektu Preventeen 
skoro 6 godina, od 2014. godine. 
I pripravnica u NARKO-NE-u 
od 2014/15. godine na projektu 
Edukativni rad s djecom u riziku 
kroz rad u Odgojnom centru.

Azra, Tarik i Andrea. Andrea 
posebno, zbog posvećenosti i 
stručnosti radu i ljudskog i 
empatičnog pristupa.

Tu je i sjećanje na moju vježbu 
jedne godine u SHL-u koju sam 
zadala dopisnicima, da pišu kao 
da su osobe iz prošlosti koje 
se čude mobitelima oko sebe i 
ovisnosti o tehnologiji. Salih je 
prespavao, zakasnio na radionicu 
i onako bunovan počeo čitati svoj 
rad: “Stigao sam u budućnost... 
Šta im je to što drže u rukama? 
Nekakva mala stvar.” Svi su se 
povaljali od smijeha do suza.
I tu je moje sjećanje na zipline na 
Trebeviću gdje sam se ja naravno 
zabila u drvo.

Andrea, Tarik i Azra, 
i povremeno neki bivši 
dopisnici i dopisnice.

Kreativnost iz raznih 
uglova i učenje i 
podučavanje kroz igru.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina Divni ste, nastavite sa svim 
dobrim što radite za djecu 
i mlade.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Jasmina Ejubović

Definitivno mnogo dragih 
i korisnih poznanstava.

Volontirala sam u časopisu 
               Preventeen.

Urednica Jasmila sa svojim 
načinom razmišljanja i 
tekstovima,  dopisnica Azra 
Berbić koja je, meni, tada 
srednjoškolki pokazala koliko 
zapravo mali čovjek “može” 
kada ima zdravu dozu kritičkog 
razmišljanja.

Sjećam se da je bilo mnogo 
funny momenata na prvom 
treningu u SHL-u.

Marina Glavinka, a sa 
kolegicama iz iste srednje 
škole sam svakako ostala 
dobra.

NARKO-NE je meni bio prvi prozor 
u svijet radionica, neformalnog 
obrazovanja i nevladinih 
organizacija, i kao takav uvijek će 
imati posebno mjesto. Pored toga, 
to je bila prva prilika u životu da 
nešto napišem i dobijem prostor 
gdje to zaista mogu objaviti. Meni 
kao srednjoškolki je to bilo ogromno.

U Sarajevu, u Bosni 
i Hercegovini

Nabavite nova sredstva kako 
znate i umijete, jer mladima pod 
hitno treba novi Preventeen, a 
i Preventeenu pod hitno trebaju 
novi mladi. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Amila Ibrahimović

Otkrila sam koliko znači organizovati 
svoje vrijeme i koliko puno mogu postići.

Volonterski: Intercity teatar projekat, 
Mladi za zdrave zajednice, Stariji brat, 
starija sestra.

Teško je izdvojiti te ljude, jer svi 
koji su dio NARKO-NE porodice 
itekako su vrhunski stručnjaci 
i prvenstveno dobri ljudi, pravi 
uzori. Ipak, moram spomenuti Aidu 
Brdar, Samira Selimovića i Tarika 
Smailbegovića - to su pravi mentori, 
lideri i osobe od kojih sam mnogo 
toga naučila i zadovoljstvo mi je bilo 
surađivati s njima. Tu su svakako 
još i: Andrea Mijatović, Nerma Daut 
Bajramović, Azra Halilović, Eleonora 
Kljajić i mnogi drugi.

Na kampu na Igmanu 2017. godine neumorno 
smo tragali za slatkišima (koji su nam bili 
zabranjeni za vrijeme trajanja kampa).

Naše prijateljstvo je počelo upravo 
zahvaljujući jednom od projekata 
NARKO-NE, sudbina je to bila 
haaha, to su Tijana Vujinović i Dalibor 
Kraišniković. Naravno, još mnogo 
mnogo ljudi je tu i dalje ali ako počnem 
nabrajati, bojim se da ću odužiti i to 
baš baš. Volim vas ljudiiiiii i i i i !

Prijateljstvo i zajedništvo bez obzira na 
različitosti; poštivanje drugačijeg; probijanje 

vlastitih granica; razumijevanje

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Mnogo mnogo ljubavi za drage ljude. Istinski sam sretna 
što sam imala priliku (a i dalje sam tu) da mi životni 
trenuci budu ispunjeni tako divnom energijom, ljudima i 
samo pozitivnim stvarima koje NARKO-NE pruža.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Martina Herceg
Nezaboravni JUPPO projekat

Ma cijelu ekipu, Adnan A., 
Sanja M., Jelena, Sanela P., 
Sunita, Josip M., Damir, Ismar... 
Baš mi je drago sjetiti ih se, 
rade divne poslove i sretna 
sam kad to vidim. 

Igrati sa sestrom Megi igricu “Pingvin i 
medo”, na obroncima Jahorine (ako se ne 
varam). Smiješno i divno iskustvo. 

Ne čujem se sa tom ekipom redovno, 
ali imam osjećaj da im se javim u bilo 
koja doba ako mi nešto treba, da bih 
dobila odgovor. Taj osjećaj vrijedi i veže 
me za njih. 

Samostalnost
Poštivanje različitosti
Skromnost
Bogatstvo rada s mladima
Baš sve mi je bilo korisno 
za neki segment života. 

Ljubuški, Bosna i Hercegovina

Čini(š) pravu stvar! 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)? Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 

NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Melvisa Miskić

Ljubav života ;) 

Volonterka, pa zaposlenica

Aida Brdar - jer je 
bila prava profesionalna  
mentorica, i više od toga. 
Zatim, Andrea M., Nerma D.B., 
Ivana R., Azra Halilović, Aida 
Šehagić, Amina Hrnjica, jer 
ste uvijek imale način i riječi 
da me utješite, podržite i 
spasite iz razno-raznih kriza 
:) Kroz šest godina rada 
sam upoznala i individualno 
razgovarala sa preko 100 
volontera. Svi su mi dali dio 
životnih lekcija. :) 

Ne znam...imala sam puno 
propusta koji su drugima 
bili simpatični, a meni ne 
:) Zaboravljanje djece na 
aktivnostima, zaboravljanje 
materijala, stalna žurba... 
Vjerovatno puno potisnutih 
sjećanja :)

Većina radnog tima, nadam 
se :) I puno volontera: Kerima 
Delibašić, Lejla Bašić Hrnjić, 
Aljoša, Amina Čajić, Jasmina 
Kokić, Renata Pervan, Dijana 
Mehmedović-Čubela, Dino 
Čubela, Najra Isaković, Emina 
Džehverović, Ilvana Đešević, 
Dženisa Jamaković... Spoznaja da uvijek ima 

drugi način, razliku između 
“nemam vremena i nije mi 
nešto prioritet”... Putovanja, 
upoznavanje drugih ljudi... I 
da stvarno postoje ljudska 
bića koja se osjećaju dobro 
kad rade lijepe stvari i 
pomažu drugima - volonteri 
i volonterke. Vječni tračak 
nade koji vraćaju vjeru u 
čovječanstvo.

Sarajevo / Velika Kladuša, 
Bosna i Hercegovina

Ne zaboravite svoje “zašto” i svrhu. 
Hvala za predivne prilike za učenje.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?

Ademir Duraković

Izašao sam iz zone 
komfora :)   

  

Volonter u sklopu projekta

Teško bi mi bilo izdvojiti jednu osobu, ali najviše ekipa koja je učestvovala na volontiranju u Halleu 2016/2017 godine i osobe koje su nam davale konstatnu podršku pri odlasku (Aida, Melvisa...).

Ne mogu da izdvojim jednu 
stvar. Čitav period je bio 
pun smijeha i druženja.

Cijela ekipa iz NARKO-NE 
koja je išla na volontiranje 
u Halle (Lejla i Ornela). 
Nažalost, više se ne čujemo 
i ne vidimo kao prije. Timski duh, sve 

zajedničke izlete, 
seminare, vježbe i 
treninge.

Sarajevo, Bosna i 
Hercegovina

Organizujte reunion :)

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?



Sanela Šehić

Neočekivano i pozitivno 
iznenađenje mi je bio moj 
angažman kao asistentice na 
programu “Stariji brat, starija 
sestra” kao stipendiste, a 
ostalo je historija (od tada je 
sve neočekivano). hahahha ;)

Volonterka na projektu Snažne 
porodice, snažna djeca (2020).
Volonterka Fondacije Stariji brat, 
starija sestra.
Volonterka na programu Stariji 
brat, starija sestra

Najveći utisak na mene ostavila je 
Nerma Daut- Bajramović,  uvijek 
mi je upućivala riječi koje sam u 
tom trenutku trebala da čujem i 
mnogo sam zahvalna na tome. 

Najsmješnija situacija u NARKO-NE mi 
je bila kada je Elmira (El-Ibro) pričala 
odakle joj nadimak El-Ibro, lol. 

Elmira Ramadani, Amila 
Ibrahimović, Semir Šehić.

Pa stvarno sam mnogo toga naučila u 
NARKO-NE i mnogo sam zahvalna na svemu 
tome. U prvom redu, učila sam šta to stvarno 
znači timski rad i rad sa ljudima. Kroz 
volonterska zaduženja naučila sam voditi i 
pisati intervjue, učila sam kreativno promišljati 
i djelovati sa mentoricom Ivanom Radić. Zatim 
sam učila kako raditi sa djecom kao starija 
sestra sa mentoricom Almom Hadžiskakić, ali i 
kao mentor na grupnim aktivnostima koje sam 
provodila u sklopu projekta “Snažne porodice, 
snažna djeca” sa mentoricom Melvisom. Isto 
tako učila sam se upravljanju vremena jer 
sama organizacija i volonterski angažman 
to traži od nas, što mi je svakako olakšalo i 
privatni život. Upoznala sam mnogo novih ljudi 
kako iz Sarajeva tako i iz drugih gradova, 
volontera/ki, saradnika/ca koji su mi obogatili 
život svojim iskustvima, sposobnostima, vještinama. 
Sada ide dio “Samo da još ovo kažem....” 
hahahha ima još mnogo toga....ali neka ovaj put 
bude to to od mene, nije malo. :)

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Samo hrabro naprijed, ide ideeee 
STRUČNI CENTAR.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Edna Dragunić-Husić 

Tokom volontiranja u okviru 
projekta “Stariji brat, 
starija sestra”, djevojčica bez 
roditeljskog staranja me pitala 
da li ću je posvojiti (djevojčica 
s kojom sam se družila).

Volonterski u projektu Stariji 
brat, starija sestra 

Alma Hadžiskakić: prijatna, 
elokventna, dostupna

Sva kolektivna druženja su bila 
smiješna i puna zezancije

Imam kontakte iz 
NARKO-NE, ali stečene 
nakon volontiranja 

Naučila sam da nekim 
zadacima i zahtjevima ne 
mogu odgovoriti ukoliko nisam 
spremna i zrela za to (izazovi 
u volontiranju sa djecom bez 
roditeljskog staranja)

Breda, Holandija

Svaki čovjek je važan i vrijedan 
pažnje... Uvijek pruži nekom čovjeku 
više šansi i pokazati će ti svoju 
vrijednost.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Irna Šehović 
Uključena sam kao volonterka. 
Projekat Ambasadori prevencije 
ovisnosti

Od uposlenih Azru i Andreu. 
Njih najduže poznajem i 
uvijek mi je bilo zanimljivo 
sjediti i razgovarati s njima.

Druženja, sastanci, dešavanja u kampu 2020. godine

Sklopila sam puno prijateljstava, ali bih 

izdvojila Adisa, Lamiju i Nejlu.

Znanje definitivno. Svaki put 
kada dođem sa sobom ponesem 
nešto novo što sam naučila.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Samo nastavite tako. Ponosna sam 
što sam volonterka u NARKO-NE <3

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Amina Šehović

Zaista ne mogu ništa izdvojiti.

Volonterski angažman, projekat Stariji 
brat, starija sestra.

Sanela i Lejla koje su 
koordinatorice projekta “Stariji 
brat, starija sestra”. Predivne 
djevojke koje su uvijek spremne 
pomoći i udijeliti savjet.

Svaki sastanak ili aktivnost je 
propraćena našim šalama i smijehom.

Još uvijek sam u projektu.

Mnogo toga sam naučila i usvojila, kako 
timski sarađivati, kako kreirati plan 
radionice, radionice rad na sebi koje 
unapređuju moje vještine. 

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Predivna  iskustva sam doživjela volontirajući u ovoj 
organizaciji i rado sa poznanicima podijelim svoja 
iskustva te im predložim da postanu dio vrijednog i 
veoma korisnog tima☺️:)

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)? Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Lamija Omerović 

Atmosfera na savjetodavnim 
sastancima i radionicama je 
dovoljno ugodna (pogotovo sa 
Lejlom i Sanelom) da sam se ja 
kao izuzetno introvertna osoba 
osjećala ugodno skoro svaki put. 

Volonterka na individualnim 
druženjima u projektu Stariji 
brat, starija sestra. 

Alma Hadžiskakić koja je 
svojim stručnim savjetima 
uvijek ulijevala sigurnost 
da joj se mogu obratiti 
za savjet dok sam bila 
novopečena volonterka 2019.

Nedavni dolazak do kancelarije 
kada sam trebala da donesem 
račune da bi se evidentirali, 
ali sam dolazila sa Koševa i 
htjela sići “kraticom” do Josipa 
Vancaša pa sam se popela na 
Višnjik i onda lutala malim 
ulicama i nekako završila na 
Mejtašu. Nakon sat vremena 
moje avanture koja je mogla 
objektivno trajati 10 minuta, 
uspjela sam se pojaviti kod 
Parkuše i završiti obavezu. 
Sve bi ovo bilo ok da ja nisam 
cijeli život provela u Sarajevu i 
da nisam dolazila do kancelarije 
barem jednom mjesečno svaki 
mjesec u zadnje dvije godine. 

Definitivno sam naučila mnogo 
toga o radu sa djecom ali 
pogotovo slušanje njihovih 
razmišljanja i različitih potreba. 
Cijelo iskustvo volontiranja je 
veoma nagrađujuće, te definitivno 
mislim da me je lično nagradilo 
upoznavanjem mog mlađeg brata 
u programu te vjerujem da će me 
i profesionalno nagraditi kao 
budućeg psihologa i potencijalno 
psihoterapeuta za djecu i 
adolescente. 

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Nadam se da će NARKO-NE nastaviti još dugi niz 
godina da podržava i osnažuje djecu i mlade ljude 
koji su dio ove priče. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Hana Maljević

Nisam očekivala da ću u NARKO-
NE-u naići na maksimalno 
razumijevanje i podršku.

Volonter u organizaciji grupnih 
aktivnosti za djecu i volontere u 
sklopu programa Stariji brat, 
starija sestra.

Edukatorica Alma je ostavila 
jako dobar utisak na mene 
jer nas je uvela u samu srž 
volontiranja i cilja programa.

Najsmješnije što se desilo je kada 
sam sa jednim dječakom pričala o 
stvarima koje ne volimo i na koje 
smo alergični. On je nabrojao 
dosta toga što svakodnevno 
koristimo, ali kada sam ja rekla 
da sam alergična na Haribo 
gumene bombone on me zagrlio i 
pitao: “Pa kako izdržiš????”. 

Amina, Abdulah, Ajna, Ajsela i 
mnogi drugi volonteri.

Da se ništa u životu ne 
podrazumijeva!

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Hvala vam za mogućnosti rada na sebi i 
upoznavanju novih ljudi i novih priča!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Ana Fejzić Bila sam uključena volonterski na 
projektu grupnih aktivnosti Stariji 
brat, starija sestra, a posle toga 
isto volonterski na projektu u 
osmišljavanju i provođenju radionica 
u S.Koloniji.

Skoro sve osobe sa kojima sam 
izrađivala radionice i sprovodila 
iste. Zato što sam od svih njih 
naučila ili saznala nešto novo.

Proširili su mi se vidici u 
predrasudama i koliko neke 
stvari uzimamo zdravo za 
gotovo. Sa radionica koje 
su sprovođene pod nazivom: 
“Rad na sebi”, uvek sam 
učila, saznavala i otkrivala 
neku novu činjenicu o sebi. 
Na neke sam bila ponosna, 
a na nekim sam trebala da 
radim. Naučila sam neke 
činjenice o zavisnostima, kako 
raditi u timu... Najveću korist i 
značaj koju mi je organizacija 
pružila je energija i saznanje 
da mogu i znam kad sam 
najranjivija.

Trenutno živim u Sarajevu u 
Bosni i Hercegovini

Hvala za energiju kojom me 
svaki put napumpate za vreme 
i posle radionica.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Selma Hamedović 

Mislim da sama prilika rada na  
ovom projektu predstavlja iznenađenje 
za mene.

Volonterka u projektu Stariji brat, 
starija sestra 

Moje koordinatorice Lejla 
i Sanela, te Alma koja je 
održavala prvu edukaciju

Prvi grupni izlet je zaista bio 
nezaboravan.

Na ovo pitanje još ne mogu odgovoriti, 
jer sam i dalje aktivna u projektu i 
organizaciji. 

Naučila sam ponovo šta znači 
biti dijete

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Kao što se i vi uvijek brinete za nas, znajte da se i 
mi brinemo za vas i da smo vam zahvalni. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Amra Dulić

Da u isto vrijeme dobijem 
mlađu i sestru i brata :)

Bila sam uključena kao volonterka u najljepšu priču koje se i dan-danas s radošću sjećam.

Prije svega pamtim mlađu 
sestru i mlađeg brata, 
a posebno pamtim dragu 
Nermu Daut- Bajramović 
čiji razgovori i savjeti 
su bili zlata vrijedni, i 
u velikoj mjeri uticali na 
moj lični i profesionalni 
rast.

Korisne životne 
vrijednosti, prijateljstva, 
najbolje edukacije, 
mentorstvo, druženja…

Bosna i Hercegovin
a

Hvala vam što ste bili i ostali dio moga života. Najjednostavnije rečeno Volim vas :)

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE (volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Naida Solak Sa NARKO-NE organizacijom 
sam se upoznala kao volonter u 
projektu radionice za učenje.

Uvijek se rado sjetim svoje 
koordinatorice Melvise 
Miskić, koja je mojoj ekipi i 
meni prenijela mnoga znanja.

Kroz volontiranje u NARKO-
NE-u upoznala sam dosta 
osoba, sa kojima sam i danas u 
kontaktu. Slobodno mogu reći da 
je NARKO-NE organizacija gdje 
stičete prijatelje za cijeli život. 
<3

Kroz aktivnosti u NARKO-NE-u 
stekla sam mnoge vještine rada u 
timu, koje su mi od velike pomoći 
danas, te sam usavršila mnoga 
znanja iz raznih oblasti.

Breza, Bosna i Hercegovina

Organizacija koja ti je poput druge 
porodice, kroz koju stekneš prijatelje za 
cijeli život.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Semir Šehić

Pronašao sebe.

Volonter u fondaciji za podršku 
i razvoj mentorskih programa

Sanela Šehić - glas razuma 
u svakoj situaciji.

Zoom sastanak i igra “šta ako?”

Sanela Šehić

Ponio sam jednu kovertu,
naučio da saslušam sve 
djevojke oko sebe prije nego 
kažem nešto, ”brainstorming” 
koji smo imali.

Sarajevo, Bosna i 
Hercegovina

Ko god da si, iako te možda ne znam, želim 
da znaš da mi je ukazana čast što mogu biti 
jedan dio mozaika u tvom spomenaru.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Elma Selmanović Volonterski, u projektu 
Stariji brat, starija sestra.

Mentoricu Almu, uvijek je 
imala praktične primjere iz 
života i dobre savjete.

Igre na radionicama

Mirnesa Koristan mi je bio rad sa 
dječakom, radionice na 
kojima sam naučila nešto 
novo o sebi.

Sarajevo, Bosna i 
Hercegovina

Samo tako nastavite, širite ljubav, znanje i dobru 
energiju.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Lamija Serhatlija

Neočekivana mi je svaka godina 
mog volontiranja, jer nikad 
nisam mogla zamisliti da tako 
dugo mogu biti posvećena sebi i 
onom što sam započela.

Volonterski u projektu Stariji 
brat, starija sestra.

Pamtim svoju mlađu sestru 
koja me naučila novom načinu 
razmišljanja, a učeći nju da 
bude strpljiva postala sam i ja.

Najsmješnije mi je bilo kad 
sam zaboravila na termin 
sastanka, pa sam poslije toga 
paničila da će me dočekati 
“sankcije” i ljutnja od strane 
koordinatorice.

Sa sobom iz NARKO-NE-a nosim jedan novi način organizovanja i posvećivanja samoj sebi. Smatram da je svako iskustvo i druženje bilo korisno zbog upoznavanja djece i njihovog načina života, koji je meni ukazao na mnoge greške i prave korake.

Živim u Bosni i Hercegovini, 
na relaciji Konjic - 
Sarajevo.

Nadam se da će spomenar biti 
podijeljen i za par godina, da se 
prisjetimo sebe i da vidimo gdje 
smo u tom trenutku.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Sukejna Imamović

Počela sam da prevazilazim svoje 
strahove.

Pamtim mnoge ljude, ali najveći utisak 
na mene su ostavile Lejla i Sanela. 
Razlog toga jeste to što nas uvijek 
dočekaju srdačno, poštuju nas kao 
individue i uvijek se trude da je svima 
ugodno, da svi radimo na sebi i da 
ne prelaze naše granice. Zahvaljujući 
njima, meni je lakše izaći iz zone 
sigurnosti i izlagati se strahovima.

Volonter grupnih aktivnosti u projektu 

Stariji brat, starija sestra.

City rally, koji je i moja prva aktivnost, 
kada smo repovali stvari sa menija 
ćevabdžinice.

Zahvaljujući NARKO-NE naučila sam 
lične granice, kako voditi i planirati 
radionice, kako raditi na sebi i 
napredovati, te kako raditi u timu i biti 
open-minded.

Sarajevo, BiH

Hvala vam što ste tu i što ste podrška svakome ko 
želi da radi na sebi i mijenja svijet oko sebe i hvala 
što pomažete našoj djeci.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE (volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?



Džejna Čizmo
Volonter, projekat Interkulturalne 
kreativne sedmice/tjedni (IKS), 
Očima Vareša - city rally.

Pamtit ću sestru Magdalenu 
koja je na mene ostavila 
najveći utisak te njene 
savjete koje primjenjujem i 
dan-danas.

Svaki trenutak pro
veden u ovoj 

organizaciji bio je
 popraćen 

smijehom i šalama.
 Kao 

najsmješnije trenut
ke pamtim 

kamp proveden na 
Igmanu i 

radionice koje smo
 gore radili. 

Izdvojila bih večer 
u kojem 

sam bila “voditeljk
a” gdje smo 

studentima postav
ljali razna 

pitanja, a oni su o
dgovarali na 

bosanskom.
Arnela Kamenjaš, Amina Kozlić.

Zahvaljujući NARKO-NE osim divnih uspomena i iskustava sa sobom nosim i veliko znanje u oblasti menadžmenta. Kroz projekat sam naučila upravljati svojim vremenom, naučila sam kako biti lider i implementirati svoje ideje ali i kako biti dio tima. Timski rad je jedna od važnijih stvari koja će svakome od nas biti potrebna u budućnosti, a ovaj projekat nam je pružio upravo to. Kroz radionice i provedene aktivnosti oslobodila sam se straha od javnog nastupa te sam naučila bez straha podijeliti svoje ideje pred većim brojem ljudi.

Vareš i Sarajevo, Bosna i Hercegovina 

Želim vam još puno godina rada uz kvalitetne, 
perspektivne ljude koji će se zasigurno izgraditi kroz 
ovu organizaciju, te nastavite širiti pozitivnu energiju 
kroz sve projekte koji nam izmamljuju osmijeh na lice. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao prijatelj/prijateljica zahvaljujući NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Amir Berbić

Činjenica da će NARKO-NE 
uspjeti u tolikoj mjeri, te da 
će promijeniti i proširiti vidike 
jednog, tada, srednjoškolca.

Interkulturalne sedmice/tjedni 
(2004-2006), Preventeen 
(praktično od 1. ili 2. izdanja 
magazina do 2012. godine)

Pamtim mnoge ljude s kojima 
sam radio prvenstveno: s. 
Magdalenu Schilknecht, onda 
Andreu Mijatović, Nermu 
Daut, Tamaru Mišković, 
Tarika Smailbegovića i puno 
puno drugih. Divni ljudi!

Mnogo scena, možda ipak je 
bila najsmješnija komunikacija 
mladih sa mladima iz Švicarske 
na engleskom, iz koje su proizašle 
mnoge fraze.

Franzi Iff, Kerstin Buff 
(studenti sa razmjene iz 
Švicarske).

Mislim da svi trebaju, posebno 
mladi u BiH, jednom u životu biti 
u NARKO-NE. Ne zaboravimo, 
da su voditelji projekata školovani 
mladi ljudi, koji znaju raditi svoj 
posao. To nije samo “pravljenje 
narukvica od ljubičica u cilju 
primarne prevencije ovisnosti”, 
već razvijanje sposobnosti i 
vještina komunikacije u društvu, 
s vlastima, s građanima, 
interakcija s različitim fahovima, 
povezivanje ljudi, učenje, druženje 
i još mnogo toga.

Svi mi trebamo jednom u životu biti dio NARKO-NE :)
Koblenz, Savezna Republika 
Njemačka

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Aldina Delanović

Puno prijateljstava, iskustva, 
duhovnosti, ljubavi i druženja.

Dopisnica časopisa za prevenciju 
ovisnosti Preventeen.

Olju Latinović, Andrea Mijatović, 
Lamiju sam dolje spomenula.
Pamtim Prozor-Rama ekipu. 
Našu časnu jako lijepog ahlaka.
JOVANU iz Doboja koja je kasnije 
otišla na studij Psihologije u Beograd.

Što sam u Sarajevo došla dan prije i nisam 
imala gdje prenoćiti i zaspala na krevetu od 
druge cure iz druge ekipe iz NARKO-NE, 
koju je tada Olja vodila u Muzej. To je bilo u 
Franjevačkom studentskom domu
Pa je Olja ujutro rekla: “Što Aldina nisi tražila 
da ti damo krevet,sobu?”
I kad sam rekla Andreji da nam je preskupo 
uzimati kokice u kino. “Bolje je da smo sebi u 
torbi uzeli grickalice”. Da se ne isplati.

Andreji sam prošle godine pisala kad 
sam trebala neku literaturu. Sa Lamijom 
iz Jajca, sam se družila, čak sam bila 
i kod kuće u posjeti, upoznala roditelje. 
Kasnije bila pozvana na bratovu utakmicu 
u Banja Luku. Prelijepa iskustva.

Zavoljela sam umjetnost, putovanja, 
zdrav način života.

Borovnica, Slovenija

Hvala vam. Divno je bilo biti dio vaše ekipe.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Ammar Grabić

Sam moj dolazak u NARKO-
NE, odnosno Preventeen, je bio 
neočekivan. Prilikom selekcije za 
nove dopisnike/ce nisam prošao 
u uži krug. Međutim, sudbina je 
htjela, da “upadnem” iznenada i 
time ojačam sebe, poštujem svoj 
rad i shvatim bitnost volonterskog 
rada.

Bio sam uključen kao dopisnik za 
Omladinski časopis Preventeen.

Pamtim Jasmilu, jednu od urednica 
časopisa, njena smirenost, pristup i 
pozitivna energija me je inspirisala 
i motivisala da se nastavim baviti 
novinarstvom.

Tokom jednog redakcijskog sastanka 
na Trebeviću, najsmješnije i ujedno 
i najzabavnije iskustvo mi je bilo u 
adrenalin parku. Strah od visine sam 
totalno zanemario, gledajući Preventince 
kako se snalaze u izazovima koji su bili 
pred nama.

Jedan od dopisnika, Matija 
Krivošić! Ostali smo dobri 
prijatelji i često se sretnemo na 

sličnim aktivnostima koje su u 

vezi sa novinarstvom!

NARKO-NE mi je pružio prvo 
iskustvo u pogledu pisanja i slobodan, 
nezavisan medijski prostor. Bio mi je 
odskočna daska u svijet omladinskih 
medija, a naučio me je poštivanju 
rokova, sistematičnosti i odgovornosti 
prilikom slanja medijskog sadržaja, 
kao i radu u timu. Naučio sam 
koliko je bitno njegovati zdrave stilove 
života i to istaknuti kroz kreiranje 
društveno-odgovornog medijskog 
sadržaja za mlade.

Gradačac / Tuzla, Bosna i 
Hercegovina

Nastavite biti inovativni i dalje, te se 
nadam da će Preventeen ponovo zaživjeti 
i čitati se u omladinskim centrima/
udruženjima diljem Bosne i Hercegovine! :) 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 

NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Naira Jusufović

Neočekivano sam se uključila 
u “DUPO”. Slučajno sam dobila 
informacije za ovu edukaciju 
i željela se uključiti, ali 
nisam dobila dozvolu od moje 
trenutne šefice, tako da sam 
se uključila na svoju ruku te 
za dane edukacije uzimala 
godišnji, kada je to bilo 
potrebno.

Kao članica grupe dvogodišnje 
edukacije za primarnu prevenciju 
ovisnosti DUPPO i kao saradnica 
na edukaciji volontera.

Sestra Magdalena - 
zbog njene organizacije, 
direktnosti, jasnoće, elana za 
rad.

Na studijskom putovanju, na 
večeri u Austriji kada smo čekali 
da nam donesu kruh, i čekali i 
čekali i na kraju dobili nekoliko 
šnita tostera. Bili smo vidno 
razočarani.

Mirjana, postale smo 
kućne prijateljice.

Znanje, vještine, dobre 
ideje. Naučila sam o važnosti 
salutogeneze, ne samo kao 
prevencije  ovisnosti, nego kao 
prevencije bilo koje devijacije u 
ponašanju. Posebno značajna je 
bila pedagogija doživljaja.

Zenica, Bosna i Hercegovina

Toliko ste kvalitetnih i korisnih projekata  realizirali. Želim vam vjetar u leđa kako biste nastavili sa svojim radom, jer trebate BiH. Željela bih opet biti dio vaše priče.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Semina Nišić Projekat: 
Ambasadori prevencije ovisnosti

Generalno, mentore.

Bilo je više situacija

Ima ih više. Ponijela sam znanje, vjeru 
u sebe i prihvatanje sebe. 
Naučila sam više cijeniti rad... 

Sarajevo, Bosna i Hercegovina
Ostanite onakvi kakvi ste bili do sada, jer baš takvi ste najbolji. <3

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Nevena Gluhović
Volonter

Dragica Žerajić, danas moja 
kuma.

Bilo je mnogo smiješnih situacija.

Dragica Žerajić, na prvom mjestu, a 
ostali su mi dragi svi iz moje grupe 
Irena Jonjić, Milica, Slaven, Ana.

Upoznala nove ljude, razmjenjivali 
smo iskustva i mišljenja o različitim 
temama, slušali korisne informacije od 
predavača.

Pale, Bosna i Hercegovina

Bilo je divno družiti se sa tobom, hvala na 
lijepo provedenom vremenu.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Selma Fočo

Iznenadni prekid saradnje :(

Saradnik i dizajner magazina 
Preventeen, u periodu 2007-2020, 
kao i na ostalim promotivnim 
materijalima tokom 13 godina, 
volonterski i honorarno. 

Sestra Ma
gdalena 

Schildknec
ht, Ivan Ku

tleša 

i Andrea M
ijatović, M

elita 

Husagić, pr
ofesionalni

, 

posvećeni 
i dobri pri

jatelji. 

Saradnja je sve vrijeme bila 
ležerna ali i vrlo profesionalna, 
voljela sam svaki minut proveden 
u komunikaciji i radu sa timom 
NARKO-NE. 

Ivan Kutleša 

Altruizam 

Bosna i Hercegovina Nadam se da ćemo opet sarađivati. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/
značajno?



Jalal Romano

Ponio sam ogromnu količinu 
znanja koje se tiče raznih 
vještina.

Bio sam učesnik u Intercity 
teatar projektu, te sam 
organizovao Festival mladih, kao 
pilot projekat u svojoj lokalnoj 
zajednici.

Sjećam se da sam na jednoj 
radionici fantazije na ITP-u, 
doslovno zaplakao zbog 
količine emocija koju sam 
osjećao učestvujući u njoj.

Najsmješnije su mi bile 
teambuilding igrice koje smo igrali 
na Igmanu na ITP-u.

Pamtim i volim dosta osoba koje 
sam upoznao preko NARKO-NE. 
Izdvojio bih Amilu Crljenković, 
s kojom sam proveo dosta 
svojih srednjoškolskih dana, 
jednostavno sam volio njenu 
energiju. Pored nje, imam veliko 
poštivanje za svakog trenera i 
koordinatora koje sam upoznao.

Mnogo njih: Amila Crljenković, 
Iman Pita, Amina Jusić, Edin 
Avdukić, Iman Bisić itd.

Bosna i HercegovinaNastavite sa divnim radom!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Amina Čajić 

Ostala sam sedam godina u 

NARKO-NE, i još bih da mogu. 

                  :-D 

Volonter i stipendista.
Projekti: Coaching - Pomoć studentima, 
Darujmo im vrijeme umjesto novac, Stariji 
brat, starija sestra, Fondacija za podršku 
i razvoj mentorskog projekta SBSS u 
vrijeme dok je Fondacija bila u okviru 
NARKO-NE.
Stipendista jer sam primala novčani 
iznos za odlazak u Brezu i nadgledanje 
instrukcija. 

Ivana, Nerma, Melvisa, Amina... 
Ne mogu se sjetiti imena svih ljudi 
ali sam sa mnogo njih u kontaktu 
i dalje. 

Vrtim po glavi i zaista ne mogu 
izdvojiti samo jednu situaciju. Bilo je 
mnogo smijeha, bilo je mnogo zezanja i 
trivijalnih a urnebesnih situacija. 

Melvisa Miskić - ona je zaista 
posebna, pristupila je meni 
totalno prijateljski, bila tu za 
svaku situaciju, bodrila me, 
podržavala, pomogla mi da 
izrastem u osobu kakva sam 
danas. 

NARKO-NE će za mene uvijek 

biti poseban jer mi je u mnogim 

situacijama pomogao. Počevši 

od toga, da sam neke ispite 

polagala pomoću znanja stečenih u 

NARKO-NE, pomogao mi je lično 

da izrastem, saznam u čemu sam 

dobra, pokušam razne stvari. Ljude 

iz NARKO-NE gledam na višoj 

razini od institucije, oni su za mene 

prijatelji jer prijatelji pomažu kad je 

teško, bodre kad zapneš i raduju 

se tvojim uspjesima! 
Ključ, Bosna i Hercegovina

Nastavite postojati, činiti veliku promjenu u svijetu i truditi se, jer ima efekta, mnogo! Volim NARKO-NE! 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Kerima Delibašić

Možda prilika za prvi radni 
agažman? Došla sam kao 
nervozno dijete, sa jako 
puno nesigurnosti, nisam 
tada očekivala da bih u 2022. 
radila u NARKO-NE.

Volonterski na projektu Darujmo 
im vrijeme umjesto novac’ i sada 
kao koordinatorica na projektu 
Zvijezde vodilje’ (ex: DVUN)

Moja mentorica i 
koordinatorica projekta 
Darujmo im vrijeme umjesto 
novac, Melvisa Miskić koju 
ću do kraja života držati u 
posebnom mjestu svoga srca 
jer je bila starija sestra 
koju sam trebala kada sam 
krenula studirati i živjeti u 
velikom gradu.

Jako je puno smiješnih situacija bilo, s obzirom da sam radila direktno sa djecom i mladima (a oni uvijek imaju dobrih komentara), ali možda najsmješnije je kada sam tek počela volontirati u projektu i trebala voditi radionicu srednjoškolcima iz pozicije nekog ko zna nešto više, a dječak pored mene je bio stariji od mene.

Amina Mahmić i Jovana 
Perović su djevojke koje 
sam upoznala na uvodnim 
edukacijama Darujmo im 
vrijeme umjesto novac, danas 
sam dobra prijateljica sa 
obje. Pored njih sam i dalje u 
kontaktu sa puno volontera i 
volonterki koje sam upoznala 
kroz NARKO-NE, kako kroz 
moj projekat tako i kroz 
kraće angažmane u drugim 
projektima. 

Brdooooooooooo znanja 
i samopouzdanja kojeg 
sam stekla kroz različite 
radionice, angažmane, te  
upoznavanja sa ljudima. 
Naučila sam kako postaviti 
svoje granice, kako pričati 
sa starijim ljudima od 
sebe i ne smanjivati svoju 
vrijednost, kako biti 
autentična i znati da kao 
takvu ima ljudi koji će te 
prihvatiti i voljeti. :)

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Nastavimo biti ono što smo bili 
godinama unazad, a to su mentori 
i mentorice budućih mladih osoba 
kojima je potrebna ruka vodilja. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Vildana Hasanagić 

Što sam se jako dobro snašla 
i u radionicama i u podršci u 
učenju.

Volonterski već četvrtu godinu u 
projektu Darujmo im vrijeme umjesto 
novac.

Najveći utisak na mene 
je ostavila koordinatorica 
Melvisa. I dugo nisam srela 
nekog takvog. Na prvu mi se 
svidjela kao profesionalac, a i 
privatno.

Najsmješnija situacija je bila kad 
smo na jednoj radionici trebali da 
smislimo priču na osnovu jedne riječi 
u trajanju od 3 minute.

Belma i Nejla, postale su mi 
BFF. A ima još osoba s kojima 
sam u jako dobrim odnosima i 
sa kojima sam u kontaktu.

Naučila sam mnoge kako pronaći 
rješenje skoro za svaku situaciju 
u kojoj se nađu i kako biti 
samouvjerenija, bolja osoba.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina.

Hvala vam na svim uspomenama i svim 
divnim danima u NARKO-NE, nadam 
se da će ih biti još puno. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)? Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Amina Mahmić

Neočekivan je bio sam moj 
interes za ovu vrstu profesije i 
rada, kojim se danas u jednu 
ruku bavim (rad sa djecom), 
budući da sam u projekat 
krenula sa jednostavnom 
namjerom da uradim neko dobro 
za druge i da gradim svoju 
ličnost. 

Volonterka, projekat Edukativni rad sa 
djecom u riziku / Darujmo im vrijeme 
umjesto novac.

Melvisa Miskić - primjer dobre 
osobe koja je zaista bila tu za 
svakoga i više nego je morala. 
Lejla Bašić Hrnjić - uvijek 
popravi raspoloženje svojim 
humorom. 

Nemam konkretan primjer, ali znam da 
je svaki zajednički sastanak nosio sa 
sobom dozu kvalitetnog smijeha i šale. 
Ekipa je bila zaista super za druženje. 

Kerima Delibašić. Sada jedna od 
najboljih prijateljica i zaista sam 
zahvalna na tom prijateljstvu. 

Naučila sam kako da problematičnim 
situacijama pristupim izražavajući 
i svoje, a poštujući i tuđe emocije i 
mišljenja. Također sam naučila mnogo 
o adekvatnom pristupu djeci koja su 
grupisana u “problematične tipove”.

Sarajevo, Bosna i HercegovinaSamo naprijed! <3

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Amela Nevaljalović

S NARKO-NE sam bila uključena 
i kao  učesnica programa Igrom do 
prijateljstva dok sam bila osnovac, a i 
kasnije kao volonterka u srednjoj školi. 
Htjela sam na neki način da se odužim 
jer je NARKO-NE jedna od prvih NVO 
u koje sam bila uključena i koja me je 
naučila mnogo čemu te pružila priliku 
za self-growth, nova upoznavanja kao i 
nova znanja.

Alena Velagić i Melvisa Miskić su 
divne i inspirativne žene koje su 
tokom mog volontiranja u NARKO-
NE na mene ostavile najveći 
utisak. Naučile su me da ono što 
želimo ne može da se desi preko 
noći i da je strpljenje najveće 
oružje koje imamo kad je u pitanju 
volonterski rad ili generalno šta 
god naumili da radimo. Alena 
je bila tu dok sam još bila u 
osnovnoj školi, dok sam s Melvisom 
imala čast surađivati tokom svojih 
srednjoškolskih dana. Veliko hvala 
objema, kao i NARKO-NE za 
priliku..

U suštini svaki izlet organizovan za 
volontere i učesnike je posebna priča za 
sebe (smijeh)!

Sumeja Mušić

Spoznaja da ima mnogo bitnijih 
stvari od materijalnih, pogotovo tokom 
adolescencije gdje mladi nažalost nisu 
baš okrenuti volontiranju i sličnim 
vrijednostima.

Istanbul, Turska

HVALA TI NA SVEMU I NADAM SE 
DA ĆE I BUDUĆE GENERACIJE BITI 
DOVOLJNO SRETNE DA BUDU DIO OVE 
DIVNE PRIČE!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime
Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Lejla Džaferagić 

Počela sam obavljati 
pripravnički staž. 

U NARKO-NE sam bila uključena 
volonterski na projektu Darujmo im 
vrijeme umjesto novac. Zatim, od 
marta 2021. do marta 2022. godine 
bila sam pripravnica na projektima 
Stariji brat, starija sestra i Snažne 
porodice, zdrava djeca. Od 1. 3. 2022. 
godine sam projektna asistentica u 
okviru mentorskog programa Stariji 
brat, starija sestra. 

Pamtim različite goste 
i gošće koji su dolazili 
na određene radionice, 
da pruže svoje znanje iz 
različitih oblasti, te nam 
predstave primjere iz svoje 
prakse. 

Bilo je mnogo smiješnih trenutaka 
na radionicama s djecom i 
volonterima/kama. 

Koordinatorica projekta Darujmo 
im vrijeme umjesto novac Melvisa 
Miskić i nekoliko volonterki s kojim 
sam držala radionice učenicima i 
učenicama u srednjoj školi. 

Stekla sam mnogo znanja 
kroz sudjelovanje i vođenje 
radionica, koje mi je korisno 
za lični i profesionalni razvoj. 
Najviše pamtim u okviru svog 
volonterskog angažmana ciklus 
radionica koje su se odnosile na 
predstavljanje psihoterapijskih 
pravaca. To mi je bilo korisno 
za moju odluku da i ja upišem 
edukaciju iz psihoterapije. 
Također, stekla sam mnogo 
poznanstava kroz NARKO-NE. 

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Čestitke povodom dvadeset godina djelovanja i za odlično 
organizovane aktivnosti, koje su se pokazale mnogo uspješnim. 
Želim svima u NARKO-NE mnogo uspjeha u daljem radu!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Katarina Jakić 

Upoznala sam mnogo divnih ljudi, mnogo divnih dešavanja. Iako izbjegavam nepoznate situacije gdje odlazim sama, prijava za volontiranje u NARKO-NE bila je jedna od mojih najboljih odluka.

Volonter

Mislim kako ne bi bilo okej 
niti fer izabrati samo 
jednu osobu. Kroz dvije 
godine volonterskog rada, 
upoznala sam popriličan 
broj osoba. Svaka od njih, 
imala je određeni utjecaj na 
mene, bio on pozitivan ili 
negativan. Volontiranje u 
NARKO-NE ima jedan veliki 
dio u izgradnji mene, mojih 
osobnosti, mišljenja i stavova.

Nakon dvije godine volontiranja 
bilo je poprilično smiješnih 
događaja i dešavanja. Samo 
jedan od njih je, danas smiješan, 
a tada sam skoro zaplakala i 
željela da nestanem. Prilikom 
izvođenja jedne od radionica, 
kada je došla aktivnost za koju 
sam bila zadužena na red, na 
pola aktivnosti, potpuno sam 
zaboravila što trebam raditi.

Nažalost, život me 
odveo na drugu stranu 
i na hladni sjever. Iako 
nisam u kontaktu sa 
kolegama i kolegicama, 
redovno ih sve pratim 
putem društvenih mreža 
i radujem se svakome 
uspjehu na osobnom i 
poslovnom putu svakoga 
od njih. Ponijela sam srce puno dragih 

uspomena.

Finspång, Švedska 

Hvala za sve! 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Ernad Mahmić

Upoznao sam veoma poznatu i 
nevjerovatno toplu časnu sestru 
Magdalenu čija su dobrota i 
spokoj ostavili snažan utisak na 
mene.

Volonterski u časopisu Preventeen.

Emina Sarajlić jer me je upoznala 
sa NARKO-NE-om i pomogla da 
se adaptiram.

Kada sam stao na pola puta na 
ziplineu na Trebeviću.

Matija Krivošić

Naučio sam vrijednost pravih 
altruističnih odnosa, empatije, 
kolegijalnosti i dobrog društva.

U Bosni i Hercegovini, Zenici :)Svaka čast na kreiranju ovako kul društva i 
projekta. Nemojte stati!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/
značajno?



Nermana Suša

Cjelokupno putovanje kroz 
projekte je neočekivano. Kad 
sam ušla u organizaciju nije 
bilo Facebooka i svega toga da 
mogu guglati šta me očekuje. 
Sve se dešavalo spontano. 
Smatram da ste napravili 
kvalitetnu mrežu ili porodicu 
ljudi koji bilo gdje da se 
trenutno nalaze, dišu jednu 
viziju.

Volonterka na projektu Preventeen 
i Mladi za zdrave zajednice.

Auu, mnogo drugara pamtim 
i sa većinom sam u lijepim 
odnosima. Čak povremeno 
pijemo kafe. Slađan je broj 
jedan! Drugar s kojim sam 
ušla u NARKO-NE avanturu, 
prošla mnogo životnih 
trenutaka. Emina/Sara sa 
kojom i dalje pijem kafe. 
Barbara, Dalibor, Aleksandar, 
Dajana. A što se tiče 
saradnika, Andrea je zaista 
broj jedan. A ne mogu da ne 
spomenem Jasmilu, Dajanu i 
Tarika. Ljubav za sve!

Pa najluđa aktivnost je bila 
definitivno kad smo u ljetnoj 
odjeći išli na planinu, neplanirano, 
a vrijeme nam nije išlo u 
korist pa smo gore stigli kao 
vanzemaljci. Pamtim te scene i 
imam fotografije. Bilo je zaista 
mnoooogo zabavnih trenutaka.

Emina/Sara, Slađan, 
Nedim, Matija, Jasmila...

Ja često za sebe kažem 
da je NARKO-NE za 
mene porodica broj 
jedan. Tim koji je mene 
preodgojio, naučio životnim 
vrijednostima i suočio me 
sa drugačijima. Nestale su 
predrasude, mnogo otvorenije 
razmišljam. Usmjerio me 
mom profesionalnom pozivu, 
fakultetu, prijateljima. 
I danas smatram da su 
prijatelji koje sam gore 
spomenula zaista pravi ljudi 
koje mogu pozvati u podne, 
u ponoć. 

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Nikad ne poželim da odem 
od NARKO-NE bratstva i 
zauvijek vam dajem desetku iz 
drugarstva! Pomalo patetično, 
ali zaista iskreno se pozivam 
na vrijednosti koje sam naučila 
kod vas. I dalje volim te ljude, 
i dalje ih srećem, čujem, i 
dalje se družimo. Kao što već 
rekoh, gdje god živjeli, dišemo 
jednu viziju. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Ajsela Kučinar 

Neočekivano mi se desila 
prilika za praksu koja je 
u vezi sa odsjekom koji 
studiram

Bila sam uključena kao volonterka 
u projektu APO.

Ne bih izdvojila posebno 
nekoga od članova NARKO-
NE tima, jer su svi na svoj 
način ostavili utisak na mene 
s obzirom na to da sam već 
četiri godine volonterka, 
imala sam priliku skoro sa 
svima da sarađujem i svi su 
ostavili utisak na poseban 
način i prenijeli na mene 
mnogo znanja i pozitivne 
energije.

Pravljenje Zanzibar koktela.

Ostala sam u kontaktu 
sa skoro svim članovima 
AKREP ljetnog projekta. 

Ponijela sam timski duh i timski 
rad koji je uvijek u fokusu na 
skoro svim radionicama, dobra 
saradnja  i organiziranost 
vremena. Naučila sam mnogo 
kreativnih psiholoških igrica koje 
koristim za neke druge radionice 
kada sam član ili organizator, 
mnogo znanja u oblasti 
psihologije i sociologije. Najviše 
sto smatram od svega da mi je 
značajno su PR kompetencije koje 
imam priliku da dobijem tokom 
rada, jer su mi dobar temelj za 
budući posao nakon završetka 
fakulteta.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina.
Ostanite uvijek takvi kakvi i sada jeste, 
jer takvi ste najbolji

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Ela Vrana

Odlučila sam napisati članak 
nakon obuke. 

Volonterski, časopis Preventeen

Uživala sam surađivati sa 
Jasmilom, Tarikom, Andreom i 

Azrom. Grupa na radionici bila je 

veoma kreativna i ostavili su na 

mene snažan dojam.

Vjerovatno je to bilo na posljednjem 
redakcijskom sastanku, zadatak je 
bio da izvedemo lutkarsku predstavu, 
glumački performans i nastup muzičkog 
benda (naravno, uz improvizaciju).

Većina nas je ostala u kontakt
u 

preko društvenih mreža.

Naučila sam se osnovama novinarstva, 
timskog rada, važnosti saradnje..Sarajevo, Bosna i HercegovinaHvala vam na svemu što radite za mlade! ☺️

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Fedžra Šibalić 

Prijateljstva.

Volonterka u sklopu projekata Darujmo im vrijeme umjesto novac i Zvijezde vodilje.

Melvisa- koordinatorica 
našeg projekta. Prezanimljiva 
i jako posebna osoba. Na 
drugom mjestu je Kerima koja 
je također jako draga.
Pored toga Behija Durić, 
Arabela Mehović, Medina 
Pudić, Lejla Hrnčić. 

Često su nam sastanci puni 
smijeha i radosti.

Amina Adrović, Arabela 
Mehović, Behija Durić, Medina 
Pudić Lejla Mehović.

Naučila sam da budem strpljiva, da je osmijeh jako važan.

Sarajevo, Bosna i Herc
egovina

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 

(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 

NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/
značajno?

<3

Poruka za NARKO-NE (za 
vlasnika spomenara)



Omar Hujdur

Više sam naučio tokom 
dvogodišnjeg volontiranje 
nego u tri godine fakulteta o 
svojoj profesiji (psihologija).

Volonter u projektu Darujmo im 
vrijeme umjesto novac.

Melvisa, jer je bila 
nevjerovatan mentor i drug.

Brainstorming prilikom 
pisanja projekta za KULT, 
maštovitosti taj dan nije 
manjkalo.

AdisIskustvo rada s djecom je 
neprocjenjivo, svaki susret je bio 
nova pustolovina.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Ako ćeš se volontiranjem baviti, ne vrijedi ona “bolje 
džaba ležat’ nego džaba radit’”.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Lejla Bašić Hrnjić

Par zadataka koji su za mene 
bili jako odgovorni, i bila sam 
iznenađena da sam ih baš ja 
dobila te da aktivnosti u sklopu 
tih zadataka vodim upravo ja.

Bila sam uključena kao volonter i kao 
mentor volonterima. 
Sudjelovala sam u projektu Darujmo im 
vrijeme umjesto novac sad se taj projekat 
zove Zvijezde vodilje. Tu sam obavljala 
edukativne radionice u osnovnim i srednjim 
školama, te kasnije mentorisala srednjoškolce 
za obavljanje njihovih radionica. 
Učestvovala sam i u projektu Misli smisli 
volontiraj (MSV) koji je bio u sklopu izazova 
Instituta za razvoj mladih KULT. 

Melvisu - koja je bila moj tadašnji 
mentor i velika inspiracija i zbog 
koje sam ostajala u NARKO-NE.
Azru - koja je uvijek sa osmijehom 
bila raspoložena da uskoči šta god 
treba. 
Ivana - bila nam je glavna uloga 
u projektu Misli, smisli, volontiraj 
pa smo prošli dosta zajedničkih 
trenutaka.
Također i Nermu koja nije bila dio 
projekta na kojem sam volontirala 
ali je ostavila utisak na mene na 
nekim zajedničkim skupovima, 
kada sam imala priliku da 
komuniciram s njom.

Najsmješnije mi je definitivno bilo 
snimanje kratkog filma za projekat 
Misli, smisli, volontiraj, koji smo snimali 
više puta i svaki put kad ga pogledam 
na novi način se ismijem jer taj video 
sadrži i “neuspjele” momente.

I dalje sam u kontaktu sa svojim kolegama i 
kolegicama volonterima. S obzirom da sam 
volontirala oko pet godina, proširila sam 
lepezu prijatelja kroz NARKO-NE.

Nova znanja, iskustva i praksu koju 
nisam imala priliku dobiti na fakultetu. 
Smatram da je cijelo moje volontiranje 
bilo značajno za širenje vidika na 
socijalnom nivou i za moj lični rast i 
razvoj.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina 

Ostanite i dalje motivacija, inspiracija i 
aktivacija za nove volontere. Trudite se kao 
i do sad uvoditi nešto novo, nešto drugačije i 
posebno. Ponosna sam što sam bila dio vaše 
priče :)

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Amina Adrović

Kada sam se prijavljivala za projekat 
nisam očekivala da ću nakon tri 
godine imati bolju sliku i mišljenje o 
sebi zahvaljujući aktivnostima koje 
sam radila sa djecom, da ću biti 
ispunjenija jer znam da sam pomogla 
nekome kome je pomoć zaista bila 
potrebna i biti neko koga će se ta 
djeca možda s osmijehom sjećati i 
godinama kasnije.

Volonterski u projektu Darujmo im vrijeme umjesto 
novac čiji je naziv sada promijenjen u Zvijezde 
vodilje.

Od prvog razgovora do posljednjeg- 
oproštajnog, pamtim bivšu koordinatoricu 
Melvisu Miskić koja je imala poseban uticaj 
na mene, uvijek je bila puna razumijevanja, 
susretljiva, puna dobrih i korisnih savjeta 
koje je nesebično dijelila i sa mnom i 
sa svim ostalim volonterima i osobama, 
pričama iz svog iskustva pomogla mi je da 
se snađem u svojim prvim radionicama sa 
djecom i osjećam se opuštenije. Uvijek je 
ohrabrivala svaki moj postupak i samim tim 
mi je davala vjetar u leđa da budem još 
bolja verzija sebe u radu sa djecom.

Ne bih mogla izdvojiti samo jedan trenutak, 
željela bih naglasiti da se prvenstveno na svakom 
sastanku sa ostalim volonterima uvijek nasmijem 
dobrim i zdravim šalama, ali naravno da je bilo 
smijeha i sa djecom, naročito kada su radionice 
održavane online, te se pridruže i roditelji koji 
bi pričali neke lične anegdote ili viceve. Svaki 
susret i sa drugim kolegicama volonterkama i na 
novim radionicama sa djecom uvijek bude ispunjen 
smijehom i šalama.

Nejra Bajramović, Fedžra Šibalić.

U NARKO-NE-u sam naučila jednu jako bitnu stvar, a koju nemamo luksuz svi naučiti u životu, a to je asertivna komunikacija i kako cijeniti sebe i osjećati se dobro kada nečemu što nam ne odgovara i što nam se ne sviđa kažemo “NE”. Uvidjela sam da se mogu osjećati dobro i kada ne pristajem na sve i da to mogu iskomunicirati na dobar način te za to ne biti osuđivana od drugih. Naučila sam također cijeniti neke sitnice koje možda prije nisam primjećivala, da budem preciznija, djeca su me tome naučila. Shvatila sam da je podrška i osmijeh bližih nešto neprocjenjivo, da možemo biti sretni i bez materijalnih stvari i sa sitnicama koje ispunjavaju naš svaki dan, a koje imaju veliku vrijednost. Neizostavno je spomenuti poboljšanje prezentacijskih vještina, komunikacije, promjenu načina razmišljanja, širenje mreže socijalnih kontakata...

Živim u Bosni i Hercegovini, Sarajevu.

Dragi NARKO-NE, hvala za sve lijepe 
trenutke, za životno, ali i radno iskustvo 
zbog kojeg će me neko u budućnosti više 
cijeniti, jer sada posjedujem vještine koje 
sam stekla zahvaljujući tebi :) Nadam se 
da će i naredne generacije imati lijepe 
uspomene i uvijek te rado spominjati <3

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Kanita Buljubašić 

Nisam očekivala da ću 
upoznati toliko dobrih ljudi 
:D bilo je pravo iskustvo 
i svaki put me obradovalo 
kad bi nam djeca sa kojom 
radimo rekla da su im 
pomogle i koristile naše 
radionice. 

Volonterski u sklopu projekta 
Edukativni rad sa djecom u riziku: 
Darujemo im vrijeme umjesto novac, 
preimenovan u Zvijezde vodilje.

Sestru Magdalenu, koja je 
uvijek nasmijana. Iako smo imali 
samo nekoliko susreta, pamtim 
je po njenim idejama i pričama 
o nastanku NARKO-NE, posebno 
o samom nazivu udruženja. 

Ne mogu nešto konkretno 
izdvojiti, ali takvih trenutaka 
je najviše bilo na volonterskim 
sastancima ili team-building 
vježbama.

Dosta sam volontera/ki znala od 
prije, najviše sa studija. Vjerujem 
da smo se kroz zajednički rad 
i druženja zbližili, družila sam 
se sa osobama koje su prestale 
volontirati. 

Vjerujem da sam još više razvila emocionalnu inteligenciju, stekla više strpljenja i naučila da improvizujem u situacijama koje se odvijaju drugačije nego planirano. 

Sarajevo, Bosna i HercegovinaOdlična je ideja za spomenar, 
svaka čast! 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/značajno?



Sanja Milanović 

NARKO-NE uspomena za 
cijeli život!

Učestvovala sam dvije godine u 
projektu Stariji brat, starija 
sestra i dvije godine u JUPPO 
projektu. 

Sestra Magdalena.

Bilo je dosta smiješnih događaja.. 
na primjer izjava sestre 
Magdalene, prilikom boravka od 
četiri dana na planini Bjelašnici 
“obezbijedili smo lijepo vrijeme”.

Alma, Nerma, Sanela.. 
Dosta lijepih uspomena, dragih ljudi, iskustva, prijatelja koji su uvijek tu za saradnju. Trebinje, Bosna i Hercegovina

Budite uvijek uzor mladim generacijama sa novim inovacijama i motivacijom za rast i lični razvoj.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?
Šta si ponio/ponijela sa sobom iz NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/značajno?



Ilvana Đešević
Bila sam volonterka u projektu “Darujmo 
im vrijeme umjesto novac”

Sjećam se svih svojih kolega 
volontera koji su sa mnom 
volontirali. Ipak, osoba koja je 
na mene najjači utisak ostavila 
jeste tadašnja koordinatorica 
projekta Melvisa. Uvijek je bila 
otvorena za razgovor, spremna 
da nam pomogne na volonterskim 
aktivnostima, ali i generalno da 
nam bude podrška i prijatelj. 

Najčešće se čujem sa Melvisom 
Miskić, ali uvijek me raduje sresti i 
ostale kolege/ice.

Toliko toga nas je volontiranje u 
NARKO-NE naučilo da je teško 
izdvojiti samo jednu stvar. Prijateljsko 
okruženje, podrška i želja za 
kreiranjem bolje budućnosti su nešto 
na šta će me NARKO-NE uvijek 
asocirati. 

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Izuzetna mi je čast i zadovoljstvo što sam imala priliku biti dio ove priče, družiti se 
i razvijati sa vama. Želim vam mnogo uspješnih godina, dobrih projekata, vrijednih 
volontera, zadovoljne i sretne djece! 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Dajana Rikanovic

Sve.

Volonter u sklopu projekta 
Darujmo im vrijeme, a ne novac

Melvisu

Humor na radionicama

Nažalost, nisam u aktivnom 
kontaktu ni sa kim.

Ceger  
Tri godine aktivnog druženja 
svake srijede uz edukaciju drugih 
i lični rad i razvoj u timu.

Brčko, Bosna i Hercegovina
Samo tako nastavite i ostvarite 
saradnju sa mojim Psihološkim 
centrom “Sirius”.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Sarah Purić

Nisam očekivala da ću se 
toliko vezati za dijete sa 
kojim sam radila, tako da 
mi je dosta teško bilo svaki 
put kada smo završavali naš 
susret.

Volonter na projektu Darujmo im 
vrijeme umjesto novac

Melvisa, zato što je od 
samog početka pružala svaki 
vid podrške volonterima, 
bilo da se radi o znanju, 
strategijama nošenja sa 
stresom, a također se trudila 
i da se međusobno povežemo i 
zabavimo na sastancima.

Naučila sam dosta o radu i 
komunikaciji sa djecom, a najviše 
o individualnom pristupanju 
potrebama svakog djeteta. 
Također, imala sam priliku 
sarađivati i sa nastavnicima i 
drugim osobljem škole, što mi je 
svakako dalo predznanja za posao 
koji danas obavljam u kontekstu 
vještina komunikacije sa različitim 
profilima ljudi. 

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Hvala na prilici za volontiranje. 
Omogućili ste jednoj mladoj osobi da 
dobije uvid u probleme sa kojima se 
djeca svakodnevno suočavaju, kao i 
priliku da doprinese njihovoj sreći, 
makar privremeno. Nadam se da će 
vaša uloga u društvu vremenom biti 
više cijenjena i prepoznata jer radite 
velike stvari za zajednicu i one 
kojima je podrška najpotrebnija. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Lejla Mušanović 

Pamtim jednu svađu s tadašnjom 
mentoricom koja me opametila da 
naučim postavljati prioritete u životu. 
Sada mi je to smiješno sve ali kada se 
sjetim koliko sam to lično doživljavala, 
hoće nešto da mi bude hahah. 
Uglavnom sam na kraju iz toga izvukla 
pouku.

Prvu godinu sam počela kao volonterka u sklopu 
projekta Radionice za učenje u Brezi. Drugu i treću 
godinu sam volontirala u Sarajevu u radionicama 
Edukativni rad s djecom u riziku i četvrtu godinu 
sam bila međunarodna volonterka ispred NARKO-
NE u Halle, Njemačka.

Pamtim Alenu Velagić i Aidu Brdar 
najviše jer sam od njih uvijek učila 
najviše. Pamtim Melitu Husagić kao 
uvijek nasmijanu kada dođem u office 
i Almu mada su bile tad dvije, a ja i 
dalje ne znam koja je iz finansija. :D

Radionice sa djecom i pitanja djece 
su uvijek mamila osmijeh na lice nama 
volonterima, a i to da budemo zahvalni 
na svemu jer je život tako lijep i 
jednostavan iz dječije perspektive u tim 
momentima.

Emira Rahmanović, volontirale smo zajedno 
u Brezi i s Alenom Velagić koja mi je sada 
supervizorica na drugom projektu i u drugoj 
organizaciji.

Ja ne bih bila ovo danas što jesam bez 

NARKO-NE aktivnosti, druženja i svakog 

momenta koji sam koristila da naučim nešto 

novo. Ja riječima opisati ne mogu koliko je mene 

NARKO-NE osnažio kao volonterku, a tek 

koliko osnažuje djecu koja su dio projekata. 

Ja sam uz NARKO-NE naučila komunicirati i 

lično i profesionalno, razvila neke zdrave navike, 

postavila sebi ciljeve u životu i uvijek imala uzore 

u vrijednim i karakternim ljudima iz NARKO-

NE-a. Za mene je bilo dobro što sam razvila 

kontakte, a iskustvo volontiranja u Njemačkoj mi 

je otvorilo mnoge mogućnosti i upoznavanje novih 

ljudi i iskustava. Gdje god krenem spominjem 

NARKO-NE jer stvarno vjerujem čvrsto da 

koliko god sam ja dala kao volonterka u ovoj 

organizaciji, meni se vratilo mnogo više kroz sve 

što danas živim.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Iako više nemam toliko doticaja s organizacijom kroz 

projekte, nikada nisam i neću zaboraviti NARKO-NE 

jer je dio mene, dio svega što sam postala. U kriznim 

periodima u životu , aktivnosti u kojim sam učestvovala 

su me “izvlačile” iz krize i davale mi krila. NARKO-

NE će uvijek biti nešto što ću ja svima s ponosom 

spominjati i govoriti da sam dijete ove organizacije.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Anida Aletić Bila sam uključena u aktivnosti 
kao volonter na projektu 
Edukativni rad sa djecom u riziku/
Darujmo im vrijeme umjesto novac/
Zvijezde vodilje

Bez razmišljanja - Melvisa 
Miskić, bivša koordinatorica 
na projektu na kojem 
sam bila anagažovana. 
Osoba koja je balansirala 
tačno kako treba, na 
granici profesionalnosti i 
prijateljskog stava, ona je 
neko od koga sam mnogo 
naučila i neko uz koga čiju 
sam podršku rasla i lično i 
profesionalno.

Definitivno najhumorističnije 
scene su se dešavale tokom 
timskih sastanaka i igranja 
igrica, neki zadaci su zahtijevali 
da pokažemo svoj talenat crtanja, 
a ja ga nemam, tako da bi u 
principu svaka takva igrica 
izvukla ono najgore iz mene i 
mamila osmijeh kod ostalih kolega.

Mnogo bivših kolega vrlo rado 
srećem i uvijek imamo tema sa 
razgovor, ali iskreno ni s kim 
tokom projekta nisam ostvarila 
izrazito blizak kontakt da bih 
mogla izdvojiti.

U NARKO-NE-u 
sam naučila upoznati i razumjeti 
sebe, otkrila sam mnoge talente, 
potencijale i osobine koje 
ranije nisam bila svjesna da 
posjedujem, oslobodila sam se 
u javnom govoru, u koordinaciji, 
upoznala sam mnogo ljudi, čula 
korisne i primjenjivala korisne 
savjete za lični i profesionalni 
razvoj, naučila da radim sa 
različitim profilima ljudi, naučila 
da rijetko šta ide tačno po 
planu, svaka situacija zahtijeva 
dozu improvizacije, a najvažnijom 
osobinom koju sam stekla 
smatram asertivnost.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Hvala vam sto pružate priliku 
studentima za prva iskustva za 
primjenu stečenog znanja kroz 
teoriju, odnosno hvala za povjerenje 
i pruženu priliku da uočimo koliko 
zapravo znamo i možemo.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime
Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/značajno?



Ajna Jusić

Osim što su djeca bježala iz 
centra, ostalo ništa.

Volonterka na projektu, nisam sigurna 
za naziv ali sam radila sa divnom 
djecom u Dnevnom centru na Pofalićima 
+ sam bila kratko sa ekipom iz Centra.

Iz NARKO-NE tima istakla 
bih koordinatoricu, hmm 
ime, mlada divna djevojka 
koja je sve vodila, ne mogu 
da se sjetim imena. Imala 
je plave oči... I pored nje je 
bila Aida Brdar od koje sam 
dosta učila onako indirektno 
jer nismo baš puno kontakta 
ostvarivale. Zahvalna 
sam na Aidinoj oštrini, u 
početku me nerviralo, a 
danas sam naučila dosta. 
I dodala bih Renatu koja je 
nekako generalno sa svojim 
prisustvom činila cijelo 
druženje posebnim.

Hahah naše zajedničko putovanje 
sa Mocom vozačem čini mi se u 
Banja Luku, energija je bila divna. 
Od drugih stvari kojih se sjećam 
je korisnica dnevnog centra 
Šemsa koja je bila posebna kako 
svojom ličnošću tako i pojavom. 
Esma i njena djeca.

Ne mogu se pohvaliti sopstvenim 

angažmanom za održavanjem 

kontakta. Poslije NARKO-NE 

ja sam počela proces Udruženja 

Zaboravljena djeca rata i 

život mi se okrenuo naopako. 

Mogu istaći da se s nekim 

učesnicima s projekta još srećem 

u profesionalnom životu. Voljela 

bih ponovo imati kontakt s 

Aidom, Renatom i djevojkom čijeg 

se imena ne mogu sjetiti. 

Imala sam priliku uvidjeti koliko 
je važan društveni angažman i 
zašto trebam djelovati da bih 
promjenu osjetila. Učeći djecu 
iz centra kako da pišu kako 
da čitaju, posjećivanje drugih 
centara je meni dalo do znanja 
da imam svrhu u ovom životu i da 
mogu pomoći i sebi i drugima. To 
je nešto sto sam naučila baš tu, 
u NARKO-NE. Zahvalna.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Bilo bi mi zadovoljstvo ponuditi 
vam svoje kapacitete, volonterski 
u svakim trenutku. Štogod mislite 
da ja danas mogu učiniti za vas, za 
sve nas, moj broj je 062243556. 
Radujem se nekom skorom druženju. 
Divni ste!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Jovana Perović

Pošto mi matematika nije jača strana, neočekivano mi je bilo da sam 
se ipak snašla prilikom objašnjavanja zadataka djeci. :D

Volontirala sam dvije godine u projektu 
Darujmo im vrijeme, umjesto novac.

Dosta djece iz Dnevnog centra su 
ostavili snažan utisak na mene, 
zbog njihovih teških i specifičnih 
životnih priča, zbog toga kako 
se nose sa svim tim, a samo su 
djeca kojoj je najviše potrebno da 
se druže i igraju.

Bilo je dosta smiješnih trenutaka na 
radionicama sa djecom, uvijek su me 
nasmijavali svojim pričama.

Moja drugarica Kerima Delibašić. 

Mogu reći da sam dosta korisnih 
stvari naučila kako na radionicama 
sa djecom, tako i na našim grupnim 
sastancima i edukacijama. Djeca su 
najbolja inspiracija nama odraslima, sa 
njima uvijek pronađeš neke skrivene 
talente. Edukacije su mi dosta pomogle 
u mom radu sa djecom, kako da 
se oslobodim treme prilikom javnog 
nastupa. Na grupnim sastancima sam 
naučila dosta kako da se pripremim 
za radionicu sa djecom. Naravno i 
druženje sa volonterima mi je mnogo 
značilo, upoznala sam dosta divnih ljudi. 
Ponijela sam sa sobom jedno veliko 
iskustvo iz NARKO-NE. 

Živim u Sarajevu, 
Bosna i Hercegovina

Hvala NARKO-NE na ogromnom iskustvu koje 
sam stekla za samo dvije godine volontiranja, 
mnogo mi je značilo i zbog rada na sebi, a i u 
daljem radu sa djecom. Hvala na osobama koje 
sam upoznala. Želim mnogo sreće i uspjeha u 
daljim projektima. Da uvijek ovako spajate ljude, 
a naravno i djecu kojoj mnogo znače radionice i 
sve što radite za njih.
Za kraj, sve najbolje, za vlasnika spomenara, 
lijepa zgodna, moja najbolja drugarica.☺️

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Erma Andrić

Internacionalno volontersko 
iskustvo u Njemačkoj je bilo 
prilično iznenađujuće iskustvo.

Volonter na projektu Edukativni rad sa 
djecom u riziku.

Aida Brdar je na mene 
ostavila jak utisak jer mi je 
izašla u susret mnogo puta i 
kada nisam od nje to tražila, 
a kada mi je bilo teško (ona 
je to prepoznala). Hvala joj.

Kada sam svoju ispitnu tremu podijelila 
u grupi na sastanku kroz igru uloga i 
shvatila relativnost cijele situacije i svoje 
ispitne anksioznosti. 

Osobe s kojima sam volontirala/

radila u Njemačkoj preko 
projekta Weltwärts. 

Kroz volontersko iskustvo u NARKO-
NE-u, stekla sam više samopouzdanja 
u radu sa drugima, sa djecom ali i 
vršnjacima, otkrila svoje prednosti i 
nedostatke i način na koji mogu dalje 
raditi na sebi.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Keep on rocking and changing the world to a 
better place! :)

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE (volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 

NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Lejla Buljina

Desila mi se spoznaja 
o tome što želim. Kroz 
volontiranje i kroz razne 
seminare i edukacije sam 
radila na sebi, što mi je 
mnogo značilo u nastavku 
mog studiranja i rada. 

Bila sam tri godine dio NARKO-
NE. Prvu godinu sam bila volonterka 
projekta Darujmo im vrijeme umjesto 
novac i nakon toga sam bila 
stipendista NARKO-NE-a te sam u 
okviru toga pisala članke za našu web 
stranicu, vodila društvene mreže itd. :) 
Jedno od najljepših iskustava tokom 
studiranja! 

Definitivno Aida Brdar. 
Aida je na mene ostavila 
snažan utisak i bila mi 
je uzor u mnogo čemu. 
Njena profesionalnost i 
organiziranost mi se jako 
sviđala. Također Melvisa, 
Andrea, Samir...cijela ekipa 
mi je u jako lijepom sjećanju.

Druženje sa mojim kolegama i 
kolegicama nakon seminara ili 
aktivnosti. Bilo je mnogo smijeha 
i zabave. 

Mirha Tumbul. Zajedno smo bile u 
NARKO-NE i sada je Mirha moja 
najbolja drugarica. :) Povremeno sam 
u kontaktu sa još nekim kolegama i 
kolegicama. 

NARKO-NE mi je pomogao da shvatim što želim i da pravilno postavljam svoje ciljeve. Također kroz NARKO-NE sam naučila koliko je važan humanitarni rad i šta sve možemo uraditi kada svaki pojedinac da od sebe najbolje što može.

Minhen, Njemačka. Hvala vam što postojite!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/
značajno?



Matija Krivošić

Trenutno se ne mogu sjetiti 
neke neočekivane situacije, 
ali svaka situacija nova 
u NARKO-NE-u je bila 
definitivno za sjećanje, 
naravno samo lijepi trenuci, 
smijeh, zabava, druženje, 
učenje su samo dio onoga što 
sam iskusio za to vrijeme. 

Najveći doprinos sam iznio kao 
volonter, za vrijeme srednje škole, 
kada sam bio dopisnik za omladinski 
magazin Preventeen. Učestvovao 
sam, također, i na Interkulturalne 
kreativne sedmice/tjedni (IKS), 
gdje smo zajedno sa studenticama iz 
Švicarske održale sportsko-kreativne 
radionice. 

Teško mi se odlučiti na jednu 
osobu, ali definitivno ekipa 
sa redakcijskih sastanaka 
Preventeena: Azra, Emina, 
Nedim, Dalibor, Tijana, Lejla, 
Nermana, i naravno naši 
urednici Jasmila i Tarik. Ovo je 
ekipa s kojom je započelo moje 
putovanje kroz Preventeen i 
prva “redakcija” u kojoj sam 
bio i naročito mi je drago 
što imam sjećanja sa naših 
druženja. 

Za vrijeme jednog team-
buildinga na seminaru, baš za 
vrijeme polaska kući, ruksak 
mi se poderao na način da 
više nije bilo moguće nositi ga 
na leđima :). Onda uz pomoć 
drugara sa seminara, uzeli 
smo sve dostupno: vreće za 
smeće, selotejp, trake i šta sve 
ne... samo da ga upakujemo da 
sretno stigne kući. Operacija je 
bila uspješna, a ovaj događaj ću 
pamtiti dugo. 

Nedim Puriš mi je postao prijatelj 
i poslije NARKO-NE, ali naravno i 
sa svim ostalima sam u kontaktu. 

Definitivno sam naučio 
osnove novinarstva za vrijeme 
Preventeena koje su mi poslužile za 
moje dalje obrazovanje i usmjerenje 
u životnom smislu. Mnoge soft skills 
vještine, te informacije i navike o 
zdravom načinu života su mi ostale 
i dan-danas. Poznanstva u svakom 
slučaju i networking je nešto 
najvrednije što cijenim i danas. 

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Hvala za ovu priliku da se podsjetim 
na jedna lijep period mog života 
kojeg se rado sjetim i kojem se uvijek 
vraćam iznova! :D 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Emira Rahmanović

Budući da sam tad bila  poprilično mlada, 
i dolazila iz male sredine, socijalizacija i 
upoznavanje sa učenicima iz drugih gradova 
su predstavljali posebno iskustvo. Naučila 
sam mnogo toga, a radionice sa učenicima 
iz osnovne škole su mi pružile prvu idealnu 
priliku da se okušam u ulozi “učitelja”, što 
sam kasnije i postala i naravno posebno 
naglašavala to u razgovoru za posao, hehe.

Bila sam uključena volonterski u dva 
projekta, jedan od njih je Intercity 
teatar projekt, te u drugom sam vodila 
radionice sa djecom u osnovnoj školi.

Koordinatorice projekata Andrea i 
Lenka, bile su posebne i baš stvorene 
za taj rad sa volonterima. Također i sve 
kolege za vrijeme kampa, to je bilo jedno 
posebno i neponovljivo iskustvo.

Kada smo na godišnjicu dobili zadatak kao grupa 
da izađemo na pozornicu i simbolički predstavimo 
svoj projekat pomoću naših tijela ili eventualno nekih 
rekvizita dok voditeljica u međuvremenu objašnjava 
cilj projekta. Bilo nam je dato određeno vrijeme da 
to smislimo ali naša inspiracija u tom momentu je 
bila ravna nuli. Minutu prije nego što smo trebali 
izaći na binu još uvijek nismo imali ideju, jer smo 
uglavnom bili zaokupljeni pričom i prisjećanjem 
događaja i vremena koje smo proveli zajedno tokom 
kampa. Trenutak prozivanja od strane voditeljice 
da izađemo i predstavimo se bio je ključan jer baš 
u tom trenutku kolega na stepenicama je ugledao 
flašu od 5 litara i predložio da on to podigne i da 
iza njega svi stanemo. To nam u tom trenutku nije 
imalo neke logike ali budući da nismo ništa drugo 
imali složili smo se oko tog. Voditeljica počinje čitati, 
kolega podigao flašu, mi stali iza njega onako 
zbunjeni, iz publike se čuje gromoglasan smijeh. 
Naime, drugi kolega je istupio iz reda i prema toj 
istoj flaši uperio ruke formirajući trokut koji je bio 
tipičan za tzv. Torabija, koji je posjetio Sarajevo 
neko vrijeme prije te godišnjice, i prodajući te flaše 
vode zajedno sa pričom da liječe. Zaključak: nije da 
nismo pogodili i simbolično predstavili NARKO-NE 
organizaciju, voda je zdrava, a to je između ostalog 
ono što ta organizacija promoviše, zar ne? Haha.

Nažalost vrijeme i različiti putevi su nas udaljili i čini mi se da je sve to ostalo na nekom “facebook prijateljstvu”. 

Breza, Bosna i Hercegovina

Svaka čast na ovome, ovaj spomenar mi je 
probudio jako lijepa sjećanja i dogodovštine koje 
sam proživjela kada sam bila dio ove organizacije, 
mada i dalje osjećam da sam tu jer su mi samo 
lijepe stvari i iskustva pruženi. I želim vam i dalje 
sreću u realizaciji mnogobrojnih projekata koje 
pružate i ujedno inspirišete mlade i dajete im 
šansu da dijele i nailaze na zdrave i dobre ideje, 
i ujedno i šansu da pobjegnu od svakodnevnice i 
okušaju se u nečemu novom i drugačijem.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime
Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Sunita Koristović

Ništa nije bilo neočekivano, sve se uvijek 
odvijalo po planu i rasporedu.

JUPPO projekt

Sestra Magdale
na 

Bilo je mnogo smiješnih i 
zanimljivih situacija 

Slađan Tomić

Uvijek je korisno raditi na prevenciji.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Ostanite uvijek vedri, vrijedni 

i nasmijani.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Emina Džehverović

Pobijedila sam samu sebe 
i shvatila da možemo više 
nego što mislimo

Bila sam dvije godine volonterka u 
projektu Edukativni rad s djecom 
u riziku Darujmo im vrijeme 
umjesto novac

Puno toga, od praktičnog 
iskustva u vidu rada sa djecom 
do ličnog rasta i razvoja do 
prelijepih uspomena.

Neki zajednički momenti s 
volonterima.

Moje koordinatorice projekta 
zbog podrške koju sam 
dobivala, zajednički sastanci 
s volonterima na kojima smo 
pričali o našim utiscima rada 
s djecom...

S koordinatoricama projekta i 
sa volonterkama iz projekta.

Halle, Njemačka.

O vlasniku sve najljepše :)

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Adnan Alikadić

Film: https://www.youtube.com/watch?v=C8AHODc6phg

Moj prvi kontakt sa NARKO-NE je bio 
JUPPO projekat.

Pamtim predavača koji se zove 
Ewald, imao je sve najnovije 
gadgete koji su potrebni za 
vođenje super radionice!

Bilo je mnogo super šala tokom JUPPO 

projekta. 

U kontaktu sam sa mnogo ljudi koje sam upoznao u i preko NARKO-NE.

Zahvaljujući NARKO-NE, ovisnosti 

gledam drugim očima. Tačnije, metode 

borbe protiv ovisnosti posmatram 
potpuno suprotno od onoga kako sam 

razmišljao prije mojih kontakata sa 

NARKO-NE.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 

NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao prijatelj/prijateljica zahvaljujući NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Jelena Mo
čević

Ljubav prema treningu i 
prenošenju znanja se deset 
puta povećala nakon svake 
radionice.

Volonter u Stariji Brat/Starij
a 

Sestra i urednik u Preventeen
 

projektu

Zauvijek najdivnije trenerice 
na planeti - Nerma i Tamara.

Kasne noći u uređivanju Preventeena magazina i smijeh sa sestrom Magdalenom 

Nerma, Tamara, Mirela. Empatiju i kreativnost kao 
vještine.

Beograd, Srbija

Hvala na najdivnijem iskustvu volontiranja i stvaranja zajednice mnogo prije nego što je to bilo popularno :) 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Tarik Smailbegović

Uvijek se oduševim kako drugi 
ljudi koji nisu bili dio ovog tima 
odreaguju na NARKO-NE u 
smislu poštovanja. Rejting 
udruženja među profesionalcima i 
u javnosti je vrlo visok i važno je 
nastojati da se taj nivo i održi. 

Kao volonter, projekt asistent, projekt 
koordinator, stručni saradnik, spoljni 
saradnik, trener, urednik Infića, član 
kontakt grupe - mnogo je različitih naziva 
pozicija koje sam obavljao. Projekti su bili 
droga.tel Mladi za mlade, Mladi Vitežani, 
Interkulturalne kreativne sedmice/tjedni 
(IKS), Intercity teatar projekt, JUPPO...Najviše vremena sam provodio sa 

kolegicom Tamarom Mišković. To je 
period kada smo bili 
zaposleni u NARKO-NE ali to nismo 
smatrali poslom nego stilom života 
i sve nam se vrtjelo u skoro istom 
krugu ljudi, od dnevnih aktivnosti, 
slobodnog vremena do večernjih 
izlazaka i druženja. Tamara je osoba 
vedrog duha, uvijek spremna na šalu 
i zezanciju, a sa druge strane je vrlo 
profesionalna, vrijedna, poduzetna, 
inovativna. Po meni je Tamara osoba 
koja je pored Magdalene dala najviše 
doprinosa u razvoju NARKO-NE-a i 
postavljanju temelja organizacije koji 
su vidljivi i danas.

Ja sam zaista dosta vremena proveo u NARKO-
NE, radeći i družeći se sa velikim brojem ljudi. Od 
studentskih dana, prvog radnog odnosa, pa do 
edukacija, putovanja, godišnjica, kampova, rada 
na terenu itd. Kada se postavi ovakvo pitanje, 
mnogo situacija mi prolazi pred očima, mnogo 
smiješnih situacija, zgoda i nezgoda i teško je 
izdvojiti najsmješniju. Znam da su te situacije 
uvijek bile popraćene prijateljskim, drugarskim 
odnosom punim razumijevanja i podrške ali i 
potrebe da s našalimo. Sjećam se recimo da 
smo često u kancelariji pravili smicalice jedni 
drugima, od toga da na računaru zamijenimo neke 
nazive dokumenata, da pomjerimo neke termine 
sastanaka, promijenimo ime u imeniku koleginog 
mobitela, ubacimo Magdaleninu sliku umjesto 
vlasnikove slike u Grasovoj iskaznici, uz čestitku 
pojedinim volonterima koja je išla poštom za novu 
godinu ubacimo simboličnu marku, ubacimo neke 
slike sa derneka na prezentaciju kolegice i sl. 

Nakon završetka radnog odnosa u 
NARKO-NE, najviše sam sarađivao u 
realizaciji interkulturalnih kampova. Tu 
sam radio sa Aidom Brdar, Samirom 
Selimovićem, Alminom Avdić i sa 
njima se najčešće čujem i družim. 
Većina volontera i ljudi koji su na 
početku bili okupljeni u NARKO-NE 
su danas uspješni ljudi koji rade u 
oblasti socijalne zaštite, obrazovanja, 
zdravstva, nevladinog sektora i drugih 
oblasti i sa većinom se i danas rado 
sretnem, sarađujem i družim.

Kao prvo radno iskustvo NARKO-NE mi je 
dao temelje za pristup u radu, a to je da budeš orijentisan na cilj, da kvalitetno planiraš, da je važna suština a ne forma. Vrijednosti koje su se uvijek njegovale u NARKO-NE-u su uglavnom odgovarale vrijednostima ljudi koji su se oko 
njega okupljali, mislim da je to upravo razlog 
zašto ova priča ovako dugo i uspješno traje.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

NARKO-NE je za mene čista emocija, jer 
je obilježio najljepši dio mog života. Važno 
je da svi oni koji budu dio ovog tima 
njeguju vrijednosti NARKO-NE-a i to 
prenose na nove generacije. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 

(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Tijana Vujinović

Zaposlenje :)

Za početak davne 2012. godine sam se priključila 

na radionice sa djecom u Interkulturalne kreativne 

sedmice/tjedni (IKS) projektu, zatim sam od 
naredne godine postala volonterka u istom projektu, 

pa 2014. godine liderica. Nakon toga sam se 

priključila u druge projekte i aktivnosti kao što je 

Know risks, Preventeen, Mladi za zdrave zajednice 

i drugi kampovi, seminari i konferencije. Nakon 

određenog manje volonterski aktivnog perioda 
zbog studiranja i korone, početkom 2022. godine 

sam se ponovno “vratila” i to kao zaposlenica u 

administraciji i finansijama.  

Stvarno mi je teško izdvajati osobe 

pogotovo jer oni koji su mi najveće utiske 

ostavili, danas su mi jako bliski prijatelji 

ili kolege, a svi imaju jako veliki značaj 

u mom životu tako da ne mogu posebno 

izdvajati, jer svi su posebni.

Jedna od najsmješnijih, ali zasigurno i najstrašnija 
situacija za mene je bila na Interkulturalne kreativne 
sedmice/tjedni (IKS) kampu (mislim da je bila 2017.
godina) na Bočici u Kaknju. Nakon večernjih aktivnosti 
sjedili napolju u grupicama na klupicama, kada je 
jedan volonter iz zafrkancije pertle mojih patika 
zavezao jedne za druge ne znajući šta će se desiti 
kasnije, ja sam to primijetila ali sam bila u fazonu da 
ću ih odvezati kada krenem da  ustanem i nastavila 
chillat sa ekipom sve do momenta kada smo čuli 
zavijanje vukova iza nas. U tom momentu smo svi 
pokušali uhvatiti šprint do doma koji je bio udaljen 
nekih možda 20 m od nas, ali.. . zamislite kako trči 
osoba sa pertlama svezanim desna za lijevu i lijeva 
za desnu. Ustani-padni, ustani-padni i tako dva tri 
puta dok se “vukovi” nisu počeli smijati, a mi ostali 
došli sebi nakon vode i šećera i onda se počeli smijati 
sa ostatkom ekipe. 

Samo jedna?... Amila Ibrahimović, Amna 

Okanović, Amila Crljenković, Amina Jusić, 

Ana Gabrić, Bruno Grebenar, Dalibor 

Krajišniković, Đorđe Kašiković, krenula 

sam abecedom, ali stvarno ima dosta 

ljudi evo još nekoliko Lejla Džinić, Lejla 

Ibrulj - Čavkušić, Marko Mirković, Nikola 

Matković, Nataša Krišto... još puno dragih 

ljudi ima, a sada sam izdvojila samo one s 

kojima, ako ne pijem kavu bar se čujemo 

na mjesečnom nivou.

Ono što je najvrednije od svega rekla bih da je 
sama prevencija ovisnosti. U vremenu kada je čas 
posla steći ovisnost, a da nisi ni svjestan toga za 
mene je bilo veoma važno i dalje je.. imati nekoga 
ko će na zanimljiv, kreativan i poučan način 
uputiti me na pravi smjer. 

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Nadam se da će se još dugoo dugo stvarati divne 
uspomene, divni volonteri, divni projekti (da ne kažem 
settinzi haha) i naprosto divne priče koje ostaju u 
sjećanju do kraja života. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Aldijana Islamagić

Mali poslovni poduhvat. 

Kao volonter u projektu Edukativni rad 
sa djecom u riziku. 

Melvisa i Azra. Uvijek nasmijane, 
pozitivne. Melvisa je jedan veliki 
“radiša”. Spremna pomoći, puna 
entuzijazma. ☺️

Sigurno je bilo nekih situacija.

Ne održavam redovne kontakte, ali ima 
tu nekoliko ljudi za koje znam da bi 
rado popili kaficu kada bi bilo prilike. 

Naučila sam da smo svi ljudi. Ne treba 
graditi predrasude dok ne upoznaš 
nečiji život. Sve sam ovo znala,samo je 
bilo potisnuto u meni. Nikad nije kasno 
za novo učenje.

Živim u Njemačkoj, grad Balingen.

Ostanite takvi kakvi jeste. Puni elana, ljubavi i 
optimizma za “bolje sutra”. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE (volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Halida Duraković

Jedan od zadataka 
radionice jeste bio da 
se slikamo sa tri osobe 
koje dolaze sa različitih 
kontinenata. Zadatak 
smo grupno odradili. 
Ostalo mi je u sjećanju 
jer nisam očekivala 
takvu vrstu zadatka, 
ali u isto vrijeme mi se 
dopala ideja obilaska 
Sarajeva i upoznavanje 
turista iz različitih 
zemalja. 

Volonter dopisnica za Preventeen.

Jasmila, Tarik, Azra i A
ndreu 

jer su nas na kvaliteta
n 

način upoznali sa radom
 u 

Preventeenu i pored me
ntora 

bili su i izuzetan prija
telj 

prije svega. Naravno sv
i 

ostali članovi Prevente
en 

redakcije su mi u sjeća
nju, 

jer se tim poput ovog 
ne 

zaboravlja.

Trenutno se ne mogu sjetiti nekog 
smiješnog događaja, ali vrijeme 
provedeno u redakciji Preventeen 
je bilo ispunjeno ugodnim i 
zabavnim trenucima. 

Jasmila, Ammar Grabic, Delina Voloder.. 

Naučila sam kako efikasno raditi 
u timu i kako se povezati sa 
osobama koje imaju drugačija 
razmišljanja i poglede. Osim 
toga kroz radionice sam stekla 
iskustvo u realiziranju projekata, 
intervjua, pisanja i analize 
članaka. Sve ove vještine koje 
sam stekla u Preventeenu su mi 
i danas korisne jer kroz svoj 
trenutni angažman imam priliku 
iskoristiti prethodno navedena 
iskustva i vještine. 

Trenutno živim u Kocaeliju, 
Turska gdje studiram hemiju. 

Drago mi je da u našoj državi postoji 
organizacija poput NARKO-NE. Bila mi je čast biti dio projekta ove organizacije i želim vam mnogo sreće u 
uspjeha u narednim poduhvatima. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao prijatelj/prijateljica zahvaljujući NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Irena Fišić

Sigurno ima više stvari, ali puno mi 
je značilo kada me je NARKO-NE 
angažirao kao stručnog suradnika 
– pomoćnog urednika časopisa 
Preventeen ali i urednika biltena 
2002-2012. Za mene je to bilo veliko 
iskustvo, čin poštovanja od strane 
NARKO-NE i bitna stavka koju sam 
isticala pri traženju posla.

Volonter, a kasnije i suradnik u časopisu 
Preventeen.

Više njih, svojih dragih nekadašnjih 
kolega u Preventeenu, za koje sam 
zahvalna što sam ih upoznala i koji 
su zaista inspirativni kao osobe, te s 
kojima sam imala zanimljive razgovore, 
prepiske i koji su fantastično pisali, 
npr. Amir Berbić, Ivan Kutleša, 
Zlatan Jovanović, Minja Mijatović, 
a tu su i divne osobe: Ana Cvitić i 
Dajana Mišković.

Rado pamtim situaciju kada smo kolega Amir Berbić i ja krenuli u Visoko kako bismo zajedno sa s. Magdalenom i studentima iz Švicarske istraživali piramide, te na kraju napisali mali putopis. Amir i ja smo u Visoko krenuli iz Viteza. No, kako to već biva u BiH, nismo imali direktnu liniju autobusom, već smo morali najprije presjesti u Kaknju, a zatim iz Kaknja nastaviti za Visoko. Nakon cjelodnevnog druženja u Visokom, penjanja po piramidama i obavljenih intervjua, zakasnili smo na zadnji bus za Vitez. Bio je vikend i počela je padati kiša, a zamalo smo i mi počeli plakati, u skladu s kišom jer se trebalo vratiti kući nakon što smo se penjali po piramidama i obišli cijeli grad, ali čime? Na kraju  je jedini bus bio za Zenicu, na koji smo naravno, sjeli. A zatim smo u Zenici sjeli na bus za Vitez. Na kraju smo nas dvoje u rukama imali 8 karata za refundiranje, i gotovo pola dana smo proveli samo u putovanju busom. Sjećam se da je Amir sa smijehom govorio kako ne zna kako opravdati ovo ‘proputovanje Bosnom u jednom danu’ i kako mu je neugodno donijeti ovoliko karti na refundiranje, kao da je čitav tim putovao negdje preko okeana. Umjesto jednostavne relacije Vitez-Visoko, naša ‘linija’ izgledala je ovako: Vitez-Kakanj, Kakanj- Visoko, Visoko-Zenica, Zenica-Vitez.

Nažalost, s malo njih sam u redovnom 
kontaktu, jer nas je život odveo na različite 
strane, ali se povremeno čujemo, svi ti ljudi 
obilježili su jedan bitan dio u mom životu, 
ako ne i najbitniji. Kad bi mi se javili za 
40 godina u 4 ujutro, sigurno bih im se s 
radošću javila i pomogla im ako zatrebaju 
pomoć. Fra Stipan Radić je jedna od takvih 
osoba – pun razumijevanja, podrške, zaista 
osoba za uzor i razgovor. I dan-danas mi 
ne može proći neki blagdan, a da njemu ne 
čestitam među prvima, a  i njegova čestitka 
me uvijek posebno obraduje!

Naučila sam što je novinarstvo u 
praksi. Kao vanredan student bila sam uskraćena za 
praksu i svu tu komunikaciju s drugim studentima, što 
mi je Preventeen apsolutno nadoknadio, pa čak pružio 
i više. Kroz sve godine rada i druženja u Preventeenu, 
stekla sam samopouzdanje, slobodu izražavanja vlastitog 
mišljenja, i hrabrost općenito. Mislim da zapravo, svoje 
kasnije uspjehe na poslovima imam zahvaliti upravo 
Preventeenu,jer sam na nove poslove došla spremnija i 
iskusnija. Osim toga, u Preventeenu sam volontirala i 
nakon fakulteta, kad sam tražila posao, što mi je jako 
puno značilo za vlastiti napredak, socijalizaciju. Imala 
sam taj osjećaj prihvaćenosti i pripadnosti koji je jako 
bitan kada si nezaposlen.  

U Novom Travniku, Bosna i Hercegovina

Ovom prilikom zahvaljujem na svoj podršci NARKO-NE-a, jer sam svu važnost onoga što 
sam prošla kroz Preventeen i rad u NARKO-NE-u općenito, osjetila najviše tek godinama 
poslije. Imati takvu ekipu u ključnom periodu u životu zaista je ogromna sreća i upravo 
NARKO-NE-u imam zahvaliti, vrlo dobrim dijelom, što sam postala osoba kakva sam 
danas. Zauvijek ćete ostati moja ekipa i imati podršku u svojoj misiji, u ovim izazovnim 
vremenima. Želim vam da i dalje prkosite mainstream ideologijama, a da nove volontere 
učite da sve odgovore traže u sebi, te da zauvijek zadržite one iste vrijednosti koje ste 
zagovarali i u početku - kao što su poštivanje drugačijeg mišljenja i načina razmišljanja.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Tarik Kovač

Neočekivano mi je da sam već 15 
godina na neki način vezan za 
NARKO-NE. :O

Bio sam volonter na Interkulturalne kreativne 
sedmice/tjedni (IKS), Preventeenu, Radionicama 
za učenje, Igrom do prijateljstva, a poslije saradnik 
na Preventeenu i član Upravnog odbora, što sam i 
dan-danas.

Sestra Magdalena - uvijek bi skupila 
ekipu, “nervirala” nas, imala svoj stil 
rada prema kojem smo često imali 
otpor, a mi smo opet ostajali i ne 
odustajali. Izgleda da nam je baš “to 
nešto” trebalo.

Ako ćemo o smijanju, onda pamtim jedno cjelovečernje smijanje na Interkulturalne kreativne sedmice/tjedni (IKS) kampu. Mislim da je to bilo 2011. godine kad smo cijelu noć proveli vani i “valjali gluposti” oko vatre do svanuća. Znam samo da nam je ujutro to smijanje prisjelo jer smo “bili kažnjeni” čišćenjem kampa zato što pola učesnika nije moglo spavati zbog nas.

Melvisa - postala mi djevojka. A sa 
mnogima sam ostao raja.

Velike grupe mladih sa kojima smo radili bile su jedan poseban stepen socijalizacije u mom odrastanju. Pogotovo mislim na Interkulturalne kreativne sedmice/tjedni (IKS). Tu čovjek nauči i iskazati svoje potrebe, a i saslušati i ispoštovati tuđe.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Želim vam da u narednih 20 godina u ljudima 
kreirate drage uspomene i sjećanja, kao što ste i 
dosad radili! Sretan jubilej! :D 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Suljo Ćorsulić

Ono što mi trenutno pada 
na pamet jeste ono što mi 
se neočekivano desilo nakon 
Preventeena i NARKO-NE: a 
to je da sam shvatio koliko 
su vještine i poznanstva u 
NARKO-NE imale pozitivan 
uticaj na osobni, a naročito 
profesionalni razvoj. 

Preventeen

Rado se sjetim mnogo osoba 
iz Preventeena, a jedna od 
njih je svakako i Jasmila, 
jedna od koordinatorica 
projekta Preventeen. Mislim da 
govorim u ime svih ako kažem 
da su me njene radionice i 
aktivnosti uvijek motivisale, 
smirivale, smanjivale neke 
anksioznosti koje mnoge mlade 
osobe imaju, posebno u novim 
okruženjima. Vrlo rado se i 
danas sjetim nekih njenih 
savjeta, a njene riječi su i 
danas jako motivirajuće.

Tokom Preventeenovih radionica 
smo zajedno provodili po nekoliko 
dana, te smo imali mnogo 
situacija gdje smo se navikavali 
na različite stilove života, vrijeme 
spavanja, određene “rituale” koje 
su naši prijatelji imali, a tokom 
naših treninga, svi smo se navikli 
na te male detalje i različitosti 
između nas. Svi smo bili “čudni” na 
svoj način, a i danas vrlo dobro 
pamtimo neke pojedinosti jedni o 
drugima.

Još uvijek sam u kontaktu, i 
družim se sa mnogom volonterkama 
i volonterima, ali bih izdvojio Azru 
Berbić s obzirom da smo i par 
godina nakon Preventeena shvatili 
koliko zajedničkih prijatelja i 
interesa imamo. Isto tako, Azra 
mi je i par puta pomogla dok sam 
radio na vlastitim projektima, na 
čemu sam mnogo zahvalan.

Iz NARKO-NE sam naučio mnogo 
toga, ali mislim da mi je NARKO-
NE naročito pomogao da pronađem 
svoju ulogu u društvu, da pokušavam 
promijeniti neke negativne aspekte 
u svojoj zajednici, i da te principe 
koristim i u svom budućem radu.Atina, Grčka

Hvala na ovom spomenaru, pomoglo 
mi je da se sjetim nekih zanimljivih 
trenutaka :) Nadam se da će biti 
još prilika da se svi ponovo vidimo, 
i da se ponovo povežemo, nešto kao 
alumni događaj :)

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Aljoša Lješić Volonter, suradnik u sklopu projekta Darujmo im vrijeme umjesto novac

Aida i Melvisa

Aida 

Komunikacijske vještine.

Bosna i Hercegovina

Zahvalan sam organizaciji na svemu.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE (volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Erna Medin Volonterski, Stariji brat, starija sestra..

Alma Hadžiskakić, svojim
 

pristupom prema svima 

i prijateljskim savjetima i 

supervizor koji je tad
a radio 

sa nama.

Nažalost nisam u kontaktu, jedino sa 
kolegicom sa fakulteta koja je zajedno 
sa mnom bila u projektu.

Smirenost sa ljudima, djecom, saslušanje problema i rješavanje problema. Naučila sam biti bolji čovjek, prijatelj. Volonterski rad mi je pomogao pri zapošljavanju.

Jablanica, Bosna i Hercegovina

Hvala vam na svemu što ste meni kao ličnosti pomogli, hvala vam na vašem radu i vašem timu što postojite i pomažete one kojima je to potrebno.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/
značajno?



Jadranka Ćosić Volonterka na Interkulturalne 
kreativne sedmice/tjedni (IKS), 
par godina.

Tamara i Tarik 

Teško je reći, bilo je mnogo 
smiješnih situacija.

Samuel Gubler

Sve je bilo u to vrijeme značajno. 
Korištenje stranog jezika, sticanje organizacijskih vještina, 
upoznavanje s novim ljudima.Mindelheim, Njemačka

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/značajno?



Nejla Ćatić

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Volonterski, na projektu Darujmo 
im vrijeme umjesto novac, kojem je 
trenutni naziv Zvijezde vodilje.

Na većini sastanaka i druženja 
u NARKO-NE-u se mogao 
čuti smijeh. Dobro smo se 
slagali kao ekipa, i mogli smo 
svašta pričati, pa tako i neke 
događaje iz privatnih života 
koji su bili smiješni, zatim priče 
od dječice sa kojom smo radili, 
neke njihove genijalne ideje i 
razmišljanja, koja su nam svima 
stavljala osmijeh na lica. 

Na početku mi je bilo neočekivano 
da će rad u srednjim školama 
biti toliko dobar, odnosno da će 
učenici shvatati našu funkciju, 
naše riječi, jer je mala razlika 
u godinama među nama, da 
nas neće shvatati ozbiljno, ali 
pokazalo se suprotno. Nisam 
očekivala toliko kvalitetnih 
poznanstava. I za sam kraj, 
nikada nisam mogla ni pomisliti 
da će Melvisa otići, i to mi je bilo 
najneočekivanije

Definitivno naša draga 
Melvisa (koordinatorica 
projekta). A zašto? Teško 
je sve i spomenuti zašto, ali 
prvenstveno zato što je jako 
ljubazna, smirena, predana, 
profesionalna, ali i prijateljski 
nastrojena. Uvijek smo joj se 
mogli obratiti za bilo šta, bilo 
privatno ili vezano za projekat, 
a ona bi nam dala najbolji 
savjet. Organizovala nam 
je mnogo lijepih sastanaka, 
radionica, koje su mi pomogle 
za psihičko napredovanje. I 
veliko joj hvala za sve 

Sa svim volonterima projekta 
sam u dobrim odnosima, 
tu smo jedni za druge, ali 
mogu izdvojiti dvije osobe sa 
kojima sam se skoro od samog 
početka najviše družila, pa 
tako i dan-danas privatno, a 
to su Belma i Vildana.

Mnogo lijepih poznanstava, 
profesionalnog napredovanja. 
Koristan je bio rad u 
kvalitetnom okruženju, 
sa djecom koja žele da 
napreduju, žele da rade. A 
najviše, praktičan rad, koji je 
nedostajao na fakultetu. Samo nastavite kao i do sad, 

pomažite dječici, kao i volonterima.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Neira Serhatlija

Izašla iz svoje z
one komfora 

i upoznala neke
 divne ljude - 

definitivno neoče
kivani događaji.

Volonter, Intercity teatar projekat i 
Intercity media projekat.

Edin, Andrea.

Nikolino i moje smijanje na balkonu 
u kasnim noćnim satima; razlog sam 
zaboravila.

Edin, Merima, Andrea 

Upoznavanje sa teatrom i televizijskim 
medijem te interakcija sa vršnjacima.

U Bosni i Hercegovini na relaciji 
Fojnica - Sarajevo.

Dragi moji Narkići, prvog dana ste me 

oduševili i niste nikad prestali oduševljavati. 

Uspjeli ste okupiti najbolje ljude u svom 

udruženju, od vođa projekata do volontera i 

ostalih saradnika. Mnogo sam sretna što sam 

imala priliku učestvovati u radu udruženja. 

Hvala vam što brinete o starim volonterima i 

što nas podsjećate na naše volontiranje i što 

nas ponovo okupljate na jednom mjestu, čak 

i nakon toliko godina. Da dočekate i stotu 

godišnjicu, od srca vam želim.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)? Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Elvedina Ferhatbe
gović

Preventeen

Dajanu Mišković, osoba koju 
smatram prijateljem i dan-danas.

Naučila sam značenje riječi “zaholcati”.

Dajana Mišković
Naučila sam pisati, i iskazivati svoje 
misli kroz pisanje.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina Ostanite uvijek tako divni.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime
Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Danijela Markov
ić 

    (Prkić) Dopisnica za časop
is Preventeen.

Andrea Mijatović i Ivan 
Kutleša, s njima smo nekako 
najviše vremena provodili.

Kolegica Dragica Žerajić Cerovina, povremeno smo u kontaktu.

Pravila pisanja tekstova, pravilno 
izražavanje, postaviti pravo 
pitanje, izvući glavni dio iz 
odgovora... To je ono sve što mi 
trenutno mi pada na pamet.

Bosna i Hercegovin
a, Zenica, 

ništa nisam mijenj
ala.

Nastavite nizati lijepa sjećanja budućim generacijama.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime
Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 

(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je 

postao prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Nerma Daut-
Bajramović

Kada sam tek započela sa 
volontiranjem nisam bila 
svjesna da će me na ovoliko 
razina odrediti to iskustvo 
i da će NARKO-NE postati 
tako važan segment mog 
života. 

Volonterka, suradnica, uposlenica 
:) Mentorski program - u najvećoj 
mjeri Stariji brat, starija sestra.

Mnogo ih je baš - kroz NARKO-NE sam upoznala mnoge od svojih prijatelja sa kojima se i danas družim. Upoznala sam dosta profesionalaca koji su oblikovali moj profesionalni razvoj. Uvijek mi je fascinantno kada u raznim životnim prilikama upoznam ljude koji su imali nekog dodira sa NARKO-NE ili ako nisu oni, znaju nekoga ko jeste. :)

Preteško je izdvojiti nešto jer je za 
mene NARKO-NE, između ostalog, 
nepresušan izvor super-zabave, 
najluđeg humora i najživopisnijih 
likova. :) 

Mirela Vrana i Miroslav 
Valenta.

NARKO-NE je u najljepšim 
smislu te riječi oblikovao moj 
svjetonazor:-kako lični tako i 
profesionalni. Ideje i vrijednosti 
koje su tada utkani su nešto 
čemu se vraćam, iako sam imala 
priliku sticati iskustva i u drugim 
okruženjima. Tome svjedoči i 
činjenica da sam se nakon 10 
godina “izbivanja” ponovo vratila 
raditi u NARKO NE. Često 
kažem da je to za mene paralelni 
univerzum u odnosu na društvo u 
kojem živimo. 

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Budite i dalje svjetionik u moru 
odrastanja budućim generacijama 
djece, mladih, ali i profesionalca koji 
ih podržavaju. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Naida Vrabac

Prije bih rekla da mi se nešto 

neočekivano desilo ne
koliko 

godina poslije. Aplicirala sam 

za posao i dobila pos
ao na dva 

mjeseca baš u ustanov
i gdje 

sam volontirala. Znala sam svo 

osoblje, odnosno moje, već tada 

kolege. 

Volonterski u okviru projekta Darujmo 
im vrijeme umjesto novac

Ornela

Putovanje u Brčko i Bijeljinu je iskustvo 
koje će se pamtiti čitav život, a ono je 
popločano dobrim humorom.

Dragocjeno iskustvo. Volontiranje je uticalo na moje samopouzdanje. Susrela sam se sa različitim pričama i sudbinama, suočila se sa djecom koja su trpila nasilje i još mnogo toga. To iskustvo je uticalo na to da kasnije u svom radu i odnosu sa drugima budem snalažljivija, vještija i sigurnija u sebe.

Beč, Austrija

Divno je što omogućavate i stvarate priliku 

mladim ljudima koji žele da steknu praktično 

iskustvo prije završetka fakulteta.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Luka Gabrić

Nisam očekivao da ću razviti 
ovako duboku povezanost 
sa Udruženjem i njegovim 
uposlenicima/uposlenicama; 
povezanost koja nastavlja 
da traje čak i nakon što 
sam otišao.

Volonterski u projektima: 
Fundraising (prva grupa), Uspješno 
studiranje od početka - Coaching, 
kao student pripravnik tijekom 
magistarskog studija, te “Stariji 
brat, starija sestra” (bio sam 
dio grupe volontera koji su radili 
sa koordinatoricama iz SOS 
Dječijeg Sela, ali izleti i proslave 
su stalno bili planirani skupa sa 
NARKO-NE pa bih računao i ovaj 
projekt)

Tko nije? :D Ali izdvojio bih 
par imena: Alena Velagić, 
Adna Hindija, Melvisa Miskić, 
Melita Husagić.

Teško mi je izdvojiti 
određenu situaciju budući 
da je bilo smijeha na skoro 
svakoj radionici. Mislim 
da su nam najsmješnije 
one koje se ne usudimo  
napisati haha.

Ivana Radić, Kristina Kolaković, Melita Husagić, Melvisa Miskić -  povremeno kad se uhvatimo u Sarajevu. Ima ih još. 

Neformalna edukacija mi je 
mnogo pomogla u dobivanju 
posla, budući da su svi moji 
dosadašnji poslodavci bili 
oduševljeni tim dijelom moga 
života. Kroz ovakvu vrstu 
obrazovanja čovjek razvija 
(unapređuje) empatiju, 
razumijevanje, osjećaj za druge, 
vrednovanje sebe, uvažavanje 
tuđeg mišljenja (koje je 
možda sasvim suprotno mom), 
komunikacijske vještine, 
korištenje rodno senzitivnog 
jezika (često zaboravim :D) 
timski rad... Uz to dolazi još i 
hrpa lijepih uspomena.

Berlin, Njemačka

Ukrast ću citat iz jedne knjige: “Dvadeset 
godina je bilo jučer, a jučer je tek ranije 
jutros, a jutro se činilo kao da je svjetlosne 
godine daleko...” Vjerujem da je vama ovih 
20 brzo prošlo kao što je meni ovih naših 
zajedničkih 10. Kao da sam se jučer nervozno 
spremao za svoj prvi veliki angažman na info 
pultu skupa sa Ivanom :D 

Hvala osobi koja je ubacila papirić u moju 
studentsku sobu s pozivom na NARKO-NE 
sastanak u FSD-u. Hvala što ste te godine 
učinili nezaboravnima, što mi se lice smiješi 
kad prolazim ulicom Josipa Vancaša, kad se 
penjem kroz Veliki park do vas ili kad sam 
tu negdje oko Sutjeske. Hvala za divne ljude 
koje sam upoznao i za sve što sam s vama 
naučio. Hvala za prijateljstva, poznanstva i 
kontakte kojih bez vas ne bi bilo. Dio moga 
srca ostao je s vama u Sarajevu. Sretan vam 
20. rođendan! Želim vam još mnogo sretnih 
godina.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 

(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/
značajno?



Ivan Kutleša 

Pažnja

Volonter na početku, suradnik 
naknadno.

Sestra Magdalena jer je 

istovremeno budila u meni 

osjećaje fascinacije i čuđenja.

Kokoške. Promatranje sindroma 
kokošinjca je bilo urnebesno zabavno.

S volonterima razmjenjujem e-mailove i uvijek se obradujem njihovim profesionalnim i osobnim uspjesima.

Nekoliko markera i dva tri flipchart papira. Osjećaj za perspektivu druge strane u komunikaciji je puno jači nakon NARKO-NE. Poslovna komunikacija je značajno unaprijeđena.

Luksemburg

Keep up keeping up!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 

(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Emily Šoljić 
Preventeen

Olju Latinović, divnu osoba koja mi 

je otvorila vrata za mnoga lijepa 

iskustva, zbog koje sam unatoč 

životnim preprekama dobila priliku 

da se bavim nečim što me doista 

ispunjavalo, upoznam ljude slične 

sebi, i izrastem u osobu na koju 

sam danas ponosna. 
Nažalost nisam u čestom kontaktu 

sa puno ljudi s kojima sam 

surađivala, ali mnoge sam susretala 

kroz godine i uvijek smo se rado 

prisjećali zajedničkih druženja. 

Srećom tu su društvene mreže, pa 

ih makar pasivno imam uz sebe.

NARKO-NE mi je kao mladoj osobi 
ulio samopouzdanje i optimizam, stvorio 
mi je volju i želju da budem aktivan 
sudionik društva i pozitivnih promjena, 
vjeru da mogu, makar i malim 
koracima, ostvariti veliki pomak.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Hvala za sve!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Adna Hindij
a

Neočekivano sam stekla mnogo znanja, prijatelja ali i posao nakon 
volonterskog angažmana.

Bila sam uključena najprije 
volonterski, a potom i kao saradnica 
i uposlenica Udruženja. Angažovana 
sam bila na projektima Stariji brat, 
starija sestra, Radionice za učenje, 
JUPPO.

U Udruženju NARKO-NE 
mislim da ne postoji nijedna 
osoba koja na vas neće 
ostaviti snažan utisak. 
Najviše zbog činjenice da 
je to uvijek kroz godine 
bio spoj jako kreativnih, 
pozitivnih, sposobnih ljudi, 
koji su uvijek tu da vas 
dočekaju sa osmijehom i 
pomognu u radu. 

Na jednom od izleta projekta 
“Stariji brat, starija 
sestra” na kojem sam bila 
angažovana kao asistent 
projekta i organizator izleta, 
vodili smo djecu na planinu u 
ljetnom periodu. Nakon raznih 
aktivnosti i ručka, kao i uvijek 
zamolili smo djecu da pokupimo 
smeće u velike vreće. Sjećam 
se da sam stajala i držala 
vreću u rukama, a jedan dječak 
je rekao drugom: ‘’Evo ove 
smećarke, daj da bacimo kod 
nje smeće’’. 

Mislim da sam sa svima 
ostala na neki način u 
kontaktu, iako sada živim 
na drugom kontinentu, još 
uvijek se povremeno čujemo 
ili sretnemo kada sam tu, a 
izdvojila bih dječaka kojem 
sam bila volonterka četiri 
godine u okviru projekta 
“Stariji brat, starija 
sestra”, a s kojim sam i 
dalje u kontaktu. 

Naučila sam mnogo toga o 
prezentacijskim vještinama, 
vođenju radionica, 
organizaciji događaja, 
timskom radu, ali prije 
svega odgovornosti i radnim 
navikama.

Rijad, Saudijska Arabija

Moja poruka je da ostanete i 
dalje isti, da pružate podršku 
mladima kroz život i nudite 
nove sadržaje, jer mislim da svi 
oni koji su ikada učestvovali u 
programima NARKO-NE još uvijek 
imaju prelijepe uspomene, iskustva 
i znanje koje su stekli. 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Samir Selimović 

Ništa što je značajno da bih napisao. Možda prekid nastavka realizacije projekta “Intercity teatar projekat”.

Saradnik na projektu Intercity teatar 
projekat a i učesnik u DUPPO dvogodišnje 
usavršavanje iz primarne prevencije 
ovisnosti.

Sestra Magdalena koja je svojim 
entuzijazmom i predanošću u 
realizaciji postavljenih ciljeva meni 
bila zvijezda vodilja ka tome da 
budem bolji stručnjak u oblasti 
primarne prevencije ovisnosti. To 
se posebno odnosi na preciznost i 
tačnost u realizaciji aktivnosti.
Edin Kopić je mlada osoba koja mi 
je ostala u sjećanju kao i Amila iz 
Fojnice ( zaboravio sam prezime). 
Mladi koji su svojom vedrinom unosili 
posebnu dozu energije u sve u šta su 
bili uključeni.

Bilo je više situacija a teško 
je izdvojiti samo jednu, ali ako 
moram, izdvojio bih situaciju kada 
su učesnici projekta “Intercity 
teatar projekat” jedne godine u 
Radića potoku u Vogošći po kiši 
završili vježbu jaje bez obzira što 
su kisnuli i što im nije baš bilo 
udobno prilikom realizacije ove 
aktivnosti.

Ima ih mnogo a to su 
gotovo svi bivši uposlenici 
NARKO-NE-a. Izdvojio bih. 
Tarik Smailbegović, Andrea 
Mijatović, Tamara Mišković i 
mnogi drugi.

To je pouzdanost u realizaciji samostalnih ciljeva, vjera da se u radu sa mladima mogu postići značajni rezultati, profesionalizam u radu, mnogo naučenih novih aktivnosti u radu sa mladima, povećano samopouzdanje...

Sarajevo, Bosna i Hercegovina
Samo nastavite i dalje ovakvim 
tempom da radite. Želim vam 
svu sreću u nastavku rada.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 

(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



S. Magdalena 
Schildknecht

Kad sam u septembru 2000. 
godine došla u BiH (iz Švicarske) 
sam imala samo viziju bez 
očekivanja. Tako da je NARKO-NE 
i njegovo djelovanje do dan danas 
veliko iznenađenje.

Osnivačica i prva direktorica u periodu 
od 2001. do 2015.

Ne mogu ih nabrojati koliko ih ima! 
Puno sam naučila od Bosanaca 
i Hercegovaca, a još više od 
Bosanki i Hercegovki.

Ne bih znala. Još uvijek mi je princip 
“Ako želiš da se Bog smije onda mu 
ispričaj svoje planove”. A jako puno 
smo planirali!

Na facebooku imam 605 
prijateljica i prijatelja, najčešće smo 
se povezali preko NARKO-NE. 
Koliko imam u stvarnosti ne znam. 

“Najljepše mjesto na dunjaluku u kojima 
se čovjek može nalaziti su nečije misli, 
nečije dove i nečije srce.“ (Radost srca)

Sarajevo, Bosna i Hercegovina “Sretni smo ako imamo više snova nego što stvarnost 
može uništiti”.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Dajana Mišković - 
Rizvanović

Prva sam otišla u Njemačku, 

na internacionalnu razmjenu 

volontera.

Nema gdje me nije bilo :)
Volonterka, asistentica, stipendistica.
Preventeen,Interkulturalne kreativne sedmice/
tjedni (IKS), Edukativni rad sa djecom u riziku, 
Stariji brat, starija sestra.

Pamtim mnogo ljudi, i radnika/ica 

i volontera/ki. 
Utisak su na mene svakako 

ostavili oni s kojima sam najviše 

surađivala: s. Magdalena, 

Andrea Mijatović, Aida Brdar, 

Nerma Daut Bajramović, Alma 

Hadžiskakić, Aida Šehagić :)

Isti dan kada je bio koncert Željka 
Joksimovića u Sarajevu, ja sam dobila 
zadatak da medijima pošaljem faks i 
pozovem ih na neki događaj. Nazvala 
sam neki radio i tražila signal za faks. 
Osoba s druge strane bila je uporna da 
joj kažem muzičku želju a ja sam bila 
uporna da hoću signal. Nakon što sam 
rekla da može nešto od Željka jer je taj 
dan koncert, osoba s druge strane uživo 
u programu je rekla: “To je bila naša 
slušateljka kojoj treba signal za faks a 
sprema se za koncert” :D

Također, mnogo njih. Godinama smo u 
kontaktu ali izdvojila bih Jasmila Talić-
Kujundžić nakon što smo obje postale 
mame :)

Ponijela sam sve brojeve Preventeena haha :D
Ponijela sam naviku da ne jedem nezdrave grickalice i ne pijem gazirane sokove, to je ono što dosta mojih prijatelja smatra da me razlikuje od njih.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Nemam poruku, mašem vam mah - mah :)

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE (volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Amra Fazlić

Svaki dan je bio priča
 za 

sebe, u ovom trenutku n
i 

sama ne znam šta je t
o, ali 

svakako, jednoga dana 
kada 

ponovno vidim sve te lj
ude 

na jednom mjestu - oče
kuje 

se velika erupcija uspo
mena.

Volonterka u projektu 
Interkulturalne kreativne sedmi

ce/

tjedni (IKS)

I poslije 5-6 godina bez projektnih aktivnosti sjećam se svih prijatelja koje sam upoznala, kako u svojoj zajednici, tako i u Novom Travniku, ali vjerujem da bi se svi oni složili sa mnom, prva osoba na koju pomislimo kada se spomene Interkulturalne kreativne sedmice/tjedni (IKS) - sestra Magdalena.

Svaki dan je bio poseban, ali sigurno su najsmješniji trenutci bili rezervisani za kampove, kroz svaku godinu projekta.

Tada kao najmlađi član TOP TIM-a, 
jedne male porodice, i dalje sam 
u kontaktu sa svojom “mamicom 
i taticom” - Ana Gabrić i Bruno 
Grebenar, a svakako bih spomenula 
i dugogodišnje prijateljstvo sa 
Aminom Lulić.

Red, rad i disciplina, 
najjednostavnije rečeno!

Mostar, Bosna i Herc
egovina

Dragi NARKO-NE, iako dođu trenutci kada te život odnese na neku drugu stranu - malo dalje od tebe, želim ti se samo zahvaliti i reći da mi je izuzetna čast što danas u svom životu imam ljude koje si mi baš ti poklonio, stavku u svom CV-u da sam bila tvoj volonter, a posebno hvala tebi i našoj sestri Magdaleni, što ste prije svega od nas napravili - ljude! Ljude koji u svom DNK-a sada imaju utkane sve one stavove koje smo zajedno zagovarali. A za kraj, mnogo sam sretna jer slaviš svoj veliki 20. rođendan, nadam se da se vidimo na slavlju!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 

(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Zerina Vesnić Volonterski

Apsolutno svi.

Putovanja sa svojim srednjoškolcima.

Benjamin Musa

Magnet za frižider i dalje stoji na njemu.

Vareš, Bosna i HercegovinaNe mijenjaj se jer si najbolji! 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)? Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Irvana H
rustić

Kada smo prvi dan sjeli sa 
mentorima na Igmanu rekli 
su nam da ćemo se poslije 
ovog projekta promijeniti kao 
i prethodni učesnici, a da mi 
sami toga nećemo biti svjesni u 
tom trenutku. Gledajući nazad 
na cjelokupno iskustvo to je bilo 
iznenađujuće tačno. 

Bila sam jedna od učesnica u Intercity 
theater projektu. Prve godine sam kao 
volonter učestvovala u obuci za lidere 
u lokalnim sredinama, te u predstavi 
koju smo igrali u rodnim gradovima 
učesnika. Druge godine sam bila volonter 
o osmišljavanju lokalnih projekata koji bi 
pokazali djeci i mladima da možemo i 
mogu kvalitetnije provesti svoje vrijeme sa 
vršnjacima umjesto prepuštanju radnjama 
koje potiču ovisnost.

Pored mentora koji su bili s nama 
zajedno na Igmanu pamtim i svoje 
vršnjake. Mislim da smo u nekim 
trenucima svi postigli intimnu vezu 
gdje smo mogli da dijelimo stvari 
koje nas tište, te savjete kako 
da ih prevaziđemo i napredujemo. 
Naravno bilo je i dosta zabavnih 
momenata. 

Čekanje pozivnice za vjenčanje koje se 

nikada na kraju nije održalo i krađa 

mobilnog telefona u Sarajevu.

Tu sam imala priliku upoznati 
najboljeg prijatelja s kojim sam i dalje 
u kontaktu bez obzira što smo prije 
živjeli u različitim gradovima, a danas 
i u različitim državama.

Počela sam više da vjerujem u sebe 
i otvorim se drugim ljudima. Poređenje 
sa vršnjacima u toj dobi može biti 
opasno i potrebno je shvatiti da smo svi 
jedinka za sebe. 

Tuzla, Bosna i Hercegovina
Nastavite što radite, meni je bilo mnogo uzbudljivo i 
zanimljivo, a sigurna sam da će biti i drugima!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Behija Durić

Nisam očekivala da ću toliko 
toga naučiti, mislim da mi 
je NARKO-NE pomogao da 
se uvjerim da su djeca i 
mladi zaista moj životni 
poziv. Uživala sam u svakom 
momentu, jer NARKO-NE 
smatram svojim prvim ali i 
najljepšim iskustvom. 

Volonterski, na projektu Darujmo 
im vrijeme umjesto novac, te 
Zvijezde vodilje.

Melvisa Miskić je osoba 
koju ću cijeli život 
pamtiti. Uvijek se divim 
dobroti koja izlazi iz nje 
kao i osmijehu kojim je 
uljepšavala naše zajedničke 
volonterske sastanke. 
Smatram da sam od nje 
dosta naučila i nadam se 
da ću je nekad ponovo 
sresti. 

Najsmješniji momenti dešavali 
su se na našim zajedničkim 
radionicama. Uglavnom se to 
vezuje za kašnjenje na sastanak 
kada smo morali pjevati.

Adis, Fedžra, Vildana, K
erima, 

Lejla kao i mnogi drugi
. Našu 

grupu su uglavnom činile
 djevojke, 

pa smo nekako svi klik
nuli i 

dalje se čujemo.

Samopouzdanje, mnoštvo 
vještina poput prezentacijskih, 
komunikacijskih, vještina javnog 
govora, aktivnog slušanja, 
timskog rada, strpljenja i 
najvažnije - naučila sam koliko 
su važni međuljudski odnosi.

Sarajevo, Bosna i Hercegovina

Ostanite zauvijek najbolji.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Asja Hindić

Kroz “JUPPO” projekat 
smo imali dosta 
interesantnih seminara. 
Posebno ističem seminare 
“Pedagogija doživljaja i 
okoliša” u kojima smo: 
šetali šumom noću sa 
povezom na očima, hodali 
po užetu... 

Učesnica u JUPPO i RIPPO projektima

Pamtim više osoba jer smo proveli dosta vremena zajedno i od svakog sam nešto naučila. 

Ismar, Mladenka.

Da se u svakoj prilici 
suočavam sa svojim 
strahovima i izlazim iz 
svoje zone komfora. 

Jablanica, Bosna i Hercegovina.

Čestitam vam na 20. godišnjici uspješnog rada 
i na mnogo realizovanih projekata kroz koje ste 
mnogo dobrog uradili za svoju zajednicu. Želim 
vam još više uspjeha u godinama koje slijede.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE (volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je ostavila utisak na tebe)?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Sonja Pavlov
ić

Neočekivano je to što su me prestali 

zvati na godišnjice NARKO-NE-a, 

jer je to bilo glavno druženje i 

okupljanje ekipe sa našeg projekta.

Volonterski, u projektu Intercity teatar projekat

Aida definitivno, svima nam je 

bila najbolja prijateljica, Andrea, 

teta Magdalena, Samir, Tarik 

ali i ostali članovi tadašnjeg 
upravnog odbora.

Mnogo je bilo smiješnih trenutaka, ali 
definitivno smo se najviše zabavljali 
tokom radionica sa Samirom i Tarikom.

Ima dosta osoba sa kojima sam u 
kontaktu, Nermana, Tijana, Dajana, 
Tarik, Faruk...

Mislim da sam tokom radionica 
NARKO-NE stekla samopouzdanje 
da izađem pred ogromnu publiku 
i govorim bez treme. Ali isto tako, 
pamtim sve što smo naučili o rizicima 
konzumacije određenih opijata, 
alkohola. Takođe i štetnost pretjeranog 
igranja video igrica ali i pretjerane 
kupovine.

U Sarajevu, Bosna i Hercegovina

Želim da vam se zahvalim na svemu što ste nama ali 
i ostalim generacijama pružili jako korisno znanje ali i 
nevjerovatnu zabavu tokom radionica i kampa. Ostanite 
takvi kakvi jeste jer imate ogromnu ulogu u izgradnji 
pozitivnih stavova kod mladih. Pozdrav za sve, a posebno 
Andreu. Sonja ☺️

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)



Emira Be
ganović

Mnogo situacija koje 
zahtijevaju improvizaci

ju u 

datom trenutku... Mome
nti 

koji zahtijevaju vašu b
rzu 

reakciju...

Volonterka, pet godina 
Projekti: NARKO-NE, Preventeen, 
Zdravlje i priroda. 

Sestra Magdalena, koja 
je bila stub projekta 
Interkulturalne kreativne 
sedmice/tjedni (IKS), 
odgovorna, zahtjeva, 
spremna na pomoć... 
Osoba koja upućuje ljude... 

Trčanje na kiši kroz Ferhadiju skupa sa studentima (volonterima?) iz Švicarske

Tilde... Nevjerovatno prijateljs
tvo, 

traje već dugi niz godina... 
Odgovornost, planiranje, druženje... 

Sarajevo, B
osna i Herce

govinaNARKO-NE je organizacija koj
a 

spaja mlade ljude, nastavite 
tako... Ne odustajte!! 

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 

(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Ana Gabrić

Stipendija

Kao volonterka (projekt Interkulturalne 
kreativne sedmice/tjedni (IKS), Dnevni 
Centar, Preventeenu i Coaching. Mentorica 
(IKS i Coaching) i kao edukacijski trener 
za volontere projekta Dnevni Centar i 
Stariji brat, starija sestra..

Ovdje bih izdvojila Amru Fazlić 
iz Vareša. Interkulturalne 
kreativne sedmice/tjedni (IKS) 
nas je spojio na taj način i 
nakon njega smo ostale u lijepom 
odnosu i kontaktu. Jeste da 
živimo na različitim mjestima, ali 
se čujemo s vremena na vrijeme i 
nakon aktivnosti smo se nekoliko 
puta privatno vidjele i družile... 
Naravno, tu je još mnogo ljudi 
iz Viteza, Novog Travnika i 
Vareša.. S nekim ljudima sam 
imala i cimerski odnos za vrijeme 
studija, a koje sam upoznala u 
NARKO-NE.

Bilo je mnogo smiješnih scena i 
situacija za vrijeme angažmana 
u raznim projektima u NN - u, a 
izdvojila bi situaciju u Visokom na 
prvom susretu tima i studenata 
iz Švicarske kada smo Tarik i ja 
za vrijeme sastanka glumili sestru 
Magdalenu pa se svi počeli smijati, 
a da ona ne zna zbog čega.. Toliko 
smo se nas dvoje smijali da smo 
morali trčeći izletjeti vanka i jedno 
15 minuta biti na hlađenju.

Hmm, baš je dosta ljudi i u ovome polju 
i stvarno mi je teško izdvojiti... Ali neka 
bude bivša zaposlenika NARKO-NE-a 
Lenka (kako smo je zvali) osoba koja 
je uvijek imala vremena da te sasluša, 
razgovara sa tobom, popije kavu ili 
pivce, dadne topli zagrljaj i mnoštvo 
korisnih savjeta.

Vrijednost prihvaćanja i toleriranja 
različitih vjera i nacija i danas se s 
tim ponosim, pogotovo kada vidim da 
moje generacije i danas žive u mržnji 
prema drugima, zbog nesretnog 
rata koji je bio.  Zatim, liderske 
i voditeljske vrijednosti koje sam 
izgradila kroz projekte i koristim ih 
danas kroz posao i u radu s mladima.

Vitez, Bosna i Hercegovina

Pozdravljam trenutnu ekipu cijelog 
NARKO-NE tima i želim vam 
uspješnu organizaciju i proslavu 20. 
rođendana. Mnogo sreće u daljim 
aktivnostima i projektima i nadam 
se da će nekada u budućnosti opet 
“Volonterizam” biti na prvom mjestu. 
Kroz praćenje, vidim da se Udruženje 
okrenulo ka drugim stvarima koje 
su naravno za svaku pohvalu, jer 
došlo je modernije doba koje traži 
promjene. Ali opet, žao mi je što 
nema više projekata i volontera koji 
bi gradili bolju budućnost, kao što je 
to nekada bilo.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Aleksandar 
Vidović

Da ću naći toliko dobrih prijatelja. 
:)

Volonterski, Preventeen

Svaka osoba ostavi neku 
impresiju koja se uvijek rado 
pamti, ponajviše osobe sa kojima 
sam i dan danas u kontaktu.

Turbulentne vožnje tramvajem.

Lejla Džinić, Adna, Tijana 
Vujinović, Lejla Ibrulj.

Znanje iz oblasti novinarstva, proširio 
svoje vidike i upoznao različite profile 
ljudi.

Doboj, Bosna i Hercegovina

Samo nastavite tako! Poljubac iz Dobojaaa

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezimeIme i prezimeIme i prezimeIme i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)? Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Elma Nuhić

Prijateljstva koja traju 
godinama.

Volonterski

Irma - za svaki osmijeh i 
srdačne razgovore za vrijeme 
boravka u SHL kući.

Dan kada smo održavali igre ispred 
SHL kuće. Mislim da nema ništa 
simpatičnije od raje koja ima 20 
godina - i vrati se u period kada smo 
imali mnogo manje. Dan pun zabave i 
smijeha.

Amina Imamović

Da uvijek trebamo i moramo raditi na sebi, kako bismo uspjeli stvoriti bilo kakve promjene oko nas.
Bosna i Hercegovina

Hvala vam što ne čekate da se promjene dese, nego ih sami pravite.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE (volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Dajana Knežević

Do NARKO-NE-a nisam 
vjerovala da se za krat

ko 

vrijeme može ostvariti 
velika bliskost sa ljudi

ma, 

ali se poslije kampova 
pokazalo drugačije.

Volonterski, u Intercity teatar
 

projektu.

Pamtim skoro sve 
ljude koje sam 
upoznala preko 
NARKO-NE-a, bilo je 
dosta upečatljivih 
pojedinaca. Ako bih 
morala da izdvojim 
onda Đorđe Kašiković. Bilo je mnogo zabavnih trenutaka, 

ali ako bih morala da izdvojim 
jedan mislim da bi to bilo kad 
smo zamalo, slučajno, pogodili 
jabukom čovjeka iz publike.

Sa dosta njih sam se družila i 
nakon volontiranja u NARKO-NE-u 
i većinu ih smatram prijateljima, 
ali sa Anamariom Strujić sam 
najčešće u kontaktu.

Najznačajnija stvar koju sam 
naučila u NARKO-NE-u je 
važnost timskog rada i da 
zapravo uživam u aktivnostima 
u prirodi.

Studiram u Novom Sadu, 
Srbija.

Samo nastavite tako!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 

(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)? Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Kanita Zaimović Volonterski, projekat Preventeen

Azra Berbić

Obzirom na projekat u kojem sam volontirala, moje znanje koje sam ponijela iz NARKO-
NE-a se isključivo odnosi 
na omladinsko novinarstvo. 
Ali svakako tu je i kritičko 
razmišljanje koje sam 
usavršila kao i poznanstvo 
sa velikim brojem mladih i 
uspješnih ljudi o kojima sam 
pisala.

Sarajevo, Bosna 
i Hercegovina

Stay Cool as Always!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Barbara Kustura

Otkrila sam koliko sam u stvari 
znatiželjna po prirodi. (A mislila sam 
da i nemam baš nekih interesa u 
životu)

Volonterka

Malo je mjesta za nabrojati sva 
imena koja su obilježila mojih devet 
godina u NARKO-NE-u. Većina osoba sa kojima sam 

pisala za Preventeen, uključujući 
i urednike!

Nije baš u prostorijama NARKO-NE-a, 
ali sigurno u sklopu NARKO-NE društva. 
Nekoliko kolega i kolegica dopisnika/dopisnica 
i ja smo zaboravili poništiti naše karte po 
ulasku u tramvaj. Na stanici na kojoj smo 
izašli iz tramvaja “dočekao” nas je čika 
revizor koji je tražio karte na provjeru. Puni 
sebe dali smo karte na uvid i ostali šokirani 
kada nam je “ljubazni revizor” rekao da 
moramo platiti kaznu... Na greškama se uči.

Najbolja stvar koju sam ponijela iz 
svojih volonterskih dana su stečena 
prijateljstva. Naučila sam i koliko je 
tema prevencije ovisnosti bitna, te da 
“alkohol i droga” nisu jedine ovisnosti, 
iako svima upravo one padnu prve 
na pamet. Sretna sam što sam 
unaprijedila svoju vještinu pisanja, a 
primijetila sam i koliko su se moji vidici 
proširili, kao i u kojoj mjeri i dan-
danas svaku priču gledam objektivno i 
sa obje strane.

Villach, Austrija

Moj omiljeni NARKO NE,  ne, neću ti poželjeti da ostaneš isti 

i da se ne mijenjaš, iako to često kažemo onima koje volimo. Ja 

ti od srca želim da iz dana u dan dijeliš znanje, primaš nove 

znatiželjne volontere pod svoje okrilje, širiš svijest o bitnim 

temama i pronalaziš nove načine za rast! Sretan rođendan!!!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 

(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Filip Matić

Da sam glumio u predstavi, 
ovakav antitalenat za 
glumu, to je prvi šok bio, ali 
najveći je kad se zaljubih... 
Ah ljudi moji, tih problema, 
ne možeš dočekati između 
dva druženja.

Saradnik, korisnik projekta. Mislim 
da se projekat zvao Otvoreni teatar, 
ali ne držite me za riječ, imena se ne 
mogu sjetiti, ali smo radili predstavu 
nakon koje smo silazili u publiku i 
radili “World Cafe”. Visoko, Kakanj, 
Vogošća, Istočno Sarajevo, Kreševo 
su bili uključeni.

Pamtim stvarno veliki 
broj ljudi, i dosta njih 
su mi ostali u lijepom 
sjećanju, Hamza, Erna, 
Vildana, Lorena... Iako 
smo manje-više prekinuli 
kontakt, oni imaju 
posebno mjesto u mom 
sjećanju i srcu.

Hamza Begić, lik kojeg nikad u 
životu zaboraviti neću. Obilježio je 
cijeli naš projekat i druženje.

Na moju žalost niko. Dugo je 
veliki broj nas bio u kontaktu, 

ali je vrijeme učinilo svoje..

Mnogo toga, razbijenih 
predrasuda, znanja iz oblasti 
prevencije konzumacije droga kod 
mladih ljudi do mnogih metoda i 
tehnika predavanja i održavanja 
radionica koje sam poslije i sam 
koristio.  Ali pored toga, možda 
najvažnije, ponio sam jedno lijepo 
životno iskustvo koje ću pamtiti do 
kraja života.

Istočno Sarajevo, Bosna i 
Hercegovina

Možda tada kao mali i nezreo nisam shvatao vaš trud i rad, 
rezultate onoga što ste s nama radili, ali danas to definitivno vidim. 
Ogromno hvala za sve što ste učinili za nas, što ste nam dali priliku 
da se družimo u novom okruženju, nečemu što nije uobičajeno, da se 
gradimo i učimo na načine koji nisu dosadni već su zaista inovativni 
i mnogo bolje prenose znanja od tradicionalnih pristupa. I 
posljednje, ali ne i najmanje važno, hvala što ste nam dali priliku 
da se upoznamo sa onom drugom i trećom stranom, što ste nas 
učili poštovanju i uvažavanju drugog. Toga nikada dosta u ovoj 
državi.  Veliki pozdrav od kralja mature koji je završio kao taksista!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 

NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 

misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Marko Mirković

Korisno je bilo govoriti na engleskom jeziku po cijele dane dok je trajao 
IKS, također, učiti se odgovornosti i savladavati nove vještine.

Volonter - Interkulturalne kreat
ivne 

sedmice/tjedni; lider medija; radionice/ 

seminar i pisanje za Preventeen

Veliki broj volontera i Švicaraca 
koji su radili s nama radionice, a 
naročito Andreu koja nam je bila 
vođa kada smo putovali u Švicarsku, 
pamtim njezinu toplu energiju, 
podršku i motivaciju koja nam je 
mnogo značila.

Mnogo toga; putovanje u Švicarsku naročito 
zanimljivo i edukativno iskustvo ispunjeno 
smijehom i zabavom

Sa mnogo volontera sam i ranije bio prijatelj i ostao dugo nakon IKS projekta. Bosna i Hercegovina, Vitez

Hvala za lijepe uspomene i svakako 
samo naprijed s radom, sretno u 
budućim projektima!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime
Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/
značajno?

Jako velika posjeta na Kids festivalu koji smo 
organizovali u Vitezu i pozitivno se iznenadili velikim 
brojem djece i mladih na gradskom trgu u Vitezu.

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?



Lejla Ibrulj-Čavkušić

Stekla sam prijatelje koji su i 

nakon toliko godina i dalje prijatelji. 

U jednom trenutku smo bili djeca 

koja su stidljivo sjedila u dnevnom 

boravku SHL kuće, a u drugom 

smo se zajedno veselili na mom 

vjenčanju. Odrasli smo zajedno.

Volonterka

Pamtim sve osobe koje sam ikada 

upoznala kroz svoj volonterski 

angažman u NARKO-NE-u ali, 

Andrea je sigurno osoba koju bih 

uvijek prvu spomenula. Razloga za 

to je zaista mnogo, a svaki od njih 

je pozitivan.

Eh, nakon toliko godina volontiranja trebala bi mi barem dva spomenara da napišem sve. Ali, sjećam se jedne situacije sa svog prvog redakcijskog sastanka. Olja mi je bila urednica i taj dan smo bili na ručku u restoranu. Razgovarali smo o tome šta će ko poručiti da jede i Olja je u jednom trenutku rekla da je vegetarijanka na šta sam joj ja odgovorila: “Pa uzmi nešto sa pilećim prsima.” Sjećam se da se dugo smijala sve dok i ja nisam shvatila šta sam rekla.

Lejla Džinić, Tijana Vujinović, Slađan 
Tomić, Aleksandar Vidović, Barbara 
Kustura...

NARKO-NE je jedan dio mog života 
koji je zaslužan za oblikovanje mene 
kao svjesne, moralne, društvene 
i otvorene osobe. Toliko toga sam 
naučila i na toliko toga sam zahvalna 
da ne mogu izdvojiti samo jednu stvar. 
Tu sam upoznala sebe, svijet oko 
sebe, pronašla prijatelje, stekla nova 
iskustva i šta sve ne.

Bosna i Hercegovina, Sarajevo

Nastavite i dalje biti jedna oaza za 
mlade gdje mogu biti ono što su između 
svoja četiri zida. Mjesto sa kojeg bez 
straha šire krila spremni da se suoče 
sa svime što život nosi. P.S. napravite 
neko okupljanje za nas “stare”. Grlim 
vas sve!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Irma Avdić

Neočekivano je bilo to što 
mi je ovaj događaj bio 
posljednji te vrste u Bosni i 
Hercegovini. Otprilike mjesec 
dana nakon povratka iz 
Sarajeva, ja sam se preselila 
u Ameriku i od tada živim 
u Sjedinjenim Američkim 
Državama.

Iskreno, ne sjećam se tačno naziva 
radionice jer je bila 2016. godine, ali sjećam 
se da sam bila volonter u Sarajevu krajem 
juna te godine. Andrea Mijatović je bila 
moj kontakt u to vrijeme.

Džejlana Redžić, Ilma Bašić i 
Tijana Vujinović su osobe kojih 
se sjećam kao osoba punih 
pozitive, dobre energije i želje 
za promovisanjem objektiva 
NARKO-NE udruženja.

    Jedne večeri smo moja nova drugarica, Džejlana 
Redžić, i ja odlučile da bi nam jako dobro sjela Nutella pred zoru, 
tako da smo nakon cijele noći nespavanja, igranja igrica i glupiranja, 
nas dvije, i još neka dva momka, odlučili piti kafu na balkonu pred 
izlazak sunca uz lizanje kašika Nutelle. Prelijepa besana noć koje se 
često sjetim.

Nažalost, ne bih rekla da sam 
u 

redovnom kontaktu sa bilo koj
om 

osobom od tada, ali Džejlana, 
Ilma, 

Tijana i još par osoba me i da
lje 

prate na društvenim mrežama, 
a 

i ja pratim njih. Ilma i ja smo
 

se našle u Sarajevu dvije godin
e 

nakon zajedničkog volontiranja
 i 

nadam se da ćemo se opet ima
ti 

priliku sresti u budućnosti.

Ponijela sam mnogo lijepih uspomena i novih prijateljstava. Prije tog događaja, nisam znala mnogo o načinima rada neprofitnih organizacija i ova prilika mi je definitivno otvorila vidike. Smatram da su mi svi naučeni podaci vezani za suzbijanje korištenja narkotika na našim prostorima ostali značajni, makar to bilo i podsvjesno.

Trenutno živ
im u Chicag

u, 

državi Illino
is u SAD-u.

Hvala vam na vašem radu i trud
u vezanim 

za ovu organizaciju i želim vam
 sretan 

20.-i rođendan! Nadam se da ć
ete 

uspjeti proslaviti još mnogo n
jih uz nove 

generacije koje stoje iza NAR
KO-NE.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Alena Lenka  
Velagić

Zavoljela sam 
posvećen rad.

Voditelj projekta 
Usavršavanje mentorica

Mnogo je to imena, 
da bi svi stali u ovih 
par redaka.

Hahhaha, to je tajna.

Melita Husagić, Aida Brdar

Odgovornost, odmjerenost i briga za zajednicu.

Sarajevo, BiH
Divno je biti nekome nešto, 
divno je imati te :)

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/značajno?



Nataša Marković

Iznenadilo me što se jedan moj članak nije 
objavio iz političkih razloga. Radilo se o jednom 
piscu iz Njemačke i to me malo iznenadilo, jer 
tema nije imala veze sa politikom. Tada sam 
prestala da pišem za vas,a prije toga su bila 
samo pozitivna iskustva.

Kao volonter. 
Dopisnik za časopis Preventeen.

Andrea, Azra, Dalibor, 
Aleksandar... Jako pozitivne i 

zanimljive osobe.

Bilo je dosta takvih situacija 
prilikom druženja.

Imam par osoba na društvenim 
mrežama, ponekad se čujemo. 
Aleksandar Vidović, Azra, 
Dalibor itd.

Dosta informacija vezano za pisanje članaka, i vezano za novinarstvo.

Republika Srpska Samo naprijed, odlični ste!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/
značajno?



Kenan Kajtazović

Ako se ovo može nazvati 
neočekivanim, onda bi to bilo 
dosta motivacije, energije i želje za 
drugim i sličnim aktivnostima poput 
projekta na kojem sam učestvovao, 
te želja za što većom socijalnom 
interakcijom, upoznavanjem, 
putovanjem, i onim najvažnijim, želja 
i motivacija za radom.

Bio sam učesnik Inter City Teatar 
projekta 2020. godine.

Ne mogu izdvojiti samo jednu 
osobu koja je ostavila utisak 
na mene, već to bi morale 
biti sve osobe koje su na bilo 
koji način učestvovale na ICT 
projektu te 2020. godine.

Bilo je dosta smiješnih situacija i 
trenutaka, ne sjećam se baš jedne 
situacije koja je ostala najupečatljivija, ali 
sve najzabavnije i najsmješnije stvari su 
se desile tokom sedmodnevnog kampa 
na Plješevici.

Trenutno nisam s nijednim 
učesnikom ICT projekta 2020. 

godine u stalnom i aktivnom 
kontaktu, ali i dalje sam u 
povremenom kontaktu sa dosta 

njih koje sam upoznao tokom 

ICT projekta 2020, te se često 

znamo sjetiti tih divnih dana.

Naučio sam neke važne i korisne 
životne vještine, ali spletom životnih 
okolnosti nisam imao prilike i prostora 
da ih koristim...

BiH, ali iz Velike Kladuše sam 
se preselio u Mostar!

Puno pozdrava Vam šaljem iz pretoplog 
Mostara! I sretno u daljnjem radu!

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 
u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE (volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 

NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?



Melita Hu
sagić

Uposlenica i volonterka

Pamtim kolegice, s. 
Magdalenu Schildknecht

 
i brojne volontere i 
volonterke koje i danas

 
srećem kao mlade uspje

šne 

ljude.

Način na koji smo izmislili 
terminologiju za internu 
komunikaciju koja nas je 
svakodnevno uveseljavala

Stekla sam prijateljice s kojima 
sam još uvijek u kontaktu. Mnogo sam naučila o radu sa mladima, radnim procesima. Vrlo korisno bazno iskustvo.

BiH

Mladi su core NARKO-NE.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 

ostavila utisak na tebe)?

Šta je bilo najsmješnije što ti se desilo u 
NARKO-NE-u?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 

nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 

NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/
značajno?



Amina Lulić

Iskreno, kad sam počela 
volontirati, nisam slutila da ću 

toliko napredovati i da ću toliko 

dugo ostati.  Neočekivano (čitaj 

razočaravajuće) je bilo kad sam 

se vratila sa aerodroma jer mi 

pasoš nije bio okej, a imala sam 

plaćenu kartu za seminar u 

Švicarskoj.

Dio NARKO-NE porodice sam 
bila kao volonterka, sa najvećim 
angažmanom u Interkulturalnim 
kreativnim sedmicama/tjednima 
-IKS. Prve godine kao volonterka, a 
drugih osam kao jedan od lidera samog 
projekta.  Također, volonterski sam bila 
angažovana prvobitno kao polaznik 
projekta Coaching-sigurno studiranje 
od početka, kasnije i kao edukator 
istog.  Together in movement - projekat 
plesa rađen u Maloj Školi u Varešu pod 
voditeljstvom Anette iz Švicarske.  Svoju 
volontersku karijeru sam upotpunila 
i pisajući par članaka za magazin 
Preventeen.

Prije svega moram reći da sam 
upoznala divne mlade ljude na 
projektima. Najveću zahvalnost 
dugujem sestri Magdaleni koja je 
svojim metodama, (sa kojima se 
nisam uvijek slagala  učinila od 
mene osobu spremnu za životne 
izazove. Također, upoznala sam 
divne ljude sa kojima sam još u 
kontaktu. Mislim da su svi ljudi 
ostavili neki trag, posebno ljudi sa 
kojima sam bila u pedagoškom timu, 
Bruno, Ana i Tarik. Dosta smo 
toga prošli zajedno, ali iz godine 
u godinu smo se držali i bivali sve 
bolji.

Postoji već broj ljudi sa kojima 
sam još u kontaktu, ali recimo 
da sam najviše u kontaktu 
sa Amrom Fazlić i Anjom, 
studenticom iz Švicarske. 
Sa njima se najčešće čujem i 
družim.

Preuzimanje odgovornosti,  time 
management, organizacija i 
planiranje svih događaja. IKS 
me naučio da uvijek moramo 
imati spreman plan B. Također, 
zahvaljujući NARKO-NE išla 
sam volontirati u Austriju, EVS 
program, gdje sam radila u 
privatnoj školi Werkschulheim 
Felbertal, imala najbolju godinu 
života i upoznala najdivnije ljude.

Bosna i Hercegovina, Sarajevo

Prvenstveno želim da se zahvalim svim ljudima koji su bili dio NARKO-NE organizacije, koji su nas uvijek bodrili, učili i savjetovali. Divno je bilo odrastati i znati da uvijek imate nekoga iza leđa. Sigurnost i prilike koje ste meni davali su najveća nagrada koju može jedan srednjoškolac dobiti. Ja sam zahvaljujući vama izašla iz zone komfora, stekla radnu naviku i bila dio promjena u svom gradu. Danas sa ponosom ističem svoj volonterski angažman, sve ono što smo postigli zajedno i važna ste stavka u mom CV. Želim vam još puno godina dobrog rada, uspješnih projekata, dobre raje i još boljih rezultata. Nadam se da se vidimo na vašem rođendanu i da pušemo svjećice zajedno još dugo godina.

Poruka za NARKO-NE (za vlasnika spomenara)

Ime i prezime

Šta ti se neočekivano desilo 

u NARKO-NE-u?

Na koji način si bio/bila uključena u NARKO-NE 
(volonterski, kao saradnik/saradnica ili nešto 

treće), u kojem projektu ili aktivnostima?

Koga pamtiš i zašto (osoba koja je 
ostavila utisak na tebe)?

U kojoj državi i gradu trenutno živiš?

Osoba s kojom si i dalje u kontaktu 
nakon NARKO-NE-a (neko ko ti je postao 

prijatelj/prijateljica zahvaljujući 
NARKO-NE aktivnostima)?

Šta si ponio/ponijela sa sobom iz 
NARKO-NE-a, šta si naučio/naučila, šta 
misliš da je za tebe bilo dobro/korisno/

značajno?




